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دراجرای ماده ۷۱ قانون شهرداریها صورت جامع درآمد و هزینه های

 شهرداری حنا به انضمام فهرست عمرانی  به شرح زیر انتشار می گردد :

شهرداری حنا

درآمدها
ارقام به ریالدرآمدها و منابع تامین اعتبار    ردیف

48731122900درآمد هاى ناشى از عوارض عمومى110000
158877266  درآمد هاى ناشى از عوارض اختصاصى شهردارى120000
314624000 بهاى خدمات و درآمد هاى موسسات انتفاعى شهردارى130000
24973582000درآمد هاى حاصل از وجوه و اموال شهردارى140000
7511400000 کمکهاى اعطائى دولت و سایر سازمانهاى دولتى150000
5381525000  اعانات ، کمکهاى اهدایى و دارائیها 160000
362202000 منابع حاصل از واگذارى دارائى سرمایه اى200000

هزینه ها
39780409528الف) هزینه هاى جارى  
62111324988  ب) هزینه هاى عمرانى

تکمیل ساختمان اداري شهرداري1
زیر سازى و آسفالت معابر سطح شهر 2
روکش آسفالت معابر و لکه گیري و ترمیم ترانشه هاي سطح شهر3
جدول گذاري وپیاده روسازي معابر سطح شهر4
بازگشایى خیابان امام على (ع)5
تملک اراضی واقع درمسیرطرحهاي عمرانی و معابرشهري6
احداث و تکمیل میدان ولایت 7
توسعه ونگهداري آرامستان،غسالخانه وگلزارشهدا8
خریدونصب سطل هاي مخصوص زباله وماشین الات حمل9

احداث وتکمیل ایستگاه آتش نشانی10
خرید ماشین آلات و تجهیزات آتش نشانی11
تخریب و آوار بردارى بناهاى مخروبه و فرسوده سطح شهر 12
احداث ساختمان تجارى پارك وحدت13
احداث ساختمان تجارى خیابان دانش14

احداث ساختمان تجارى خیابان امامزاده15
احداث ساختمان تجارى خیابان پوریاى ولى16
احداث فاز دوم خیابان امامزاده17
نوسازى و تکمیل انبار ساختمان ادارى شهردارى 18
حصارکشى زمین جنب اداره گاز19
احداث باغستان گردو20
نقشه هاى مورد نیاز شهرى21
خریدو نصب دوربین هاي مدار بسته شهري22
توسعه وتکمیل روشنایی بلوارها ومیادین23
کانیو گذاري زیرگذرها و کانالهاي انتقال آبهاي سطحی24
تکمیل یادمان شهداى گمنام 25
نصب تابلوهاى راهنمایى و رانندگى و علائم ترافیکى26
ایجاد و توسعه زیرساختهاى گردشگرى شهر 27
کمک به توسعه وتجهیزات ورزش هاي همگانی 28

فهرست عملیات عمرانی

صورت درآمد و هزینه برای دوره منتهی به ۱۴۰۲/۰۶/۳۱

       

جولان کرونا و آنفلوآنزا در اصفهان
۳

باید زمینه تربیت و رشدباید زمینه تربیت و رشد
 امثال آیت ا... ناصرى فراهم شود امثال آیت ا... ناصرى فراهم شود

مقام معظم رهبری در دیدار دست اندرکاران همایش بزرگداشت آیت ا... ناصری:مقام معظم رهبری در دیدار دست اندرکاران همایش بزرگداشت آیت ا... ناصری:

۲

مراجعات سرپایى به مراکز درمانى طى سه هفته اخیر افزایش یافته و نتیجه 30 درصد تست ها مثبت شده است 

چرا خیابان ها خط کشی نمی شود؟!
یک هفتــه اى از بازگشــایى مدارس مــى گذرد 
و بــه دنبــال آن، انــواع و اقســام توصیــه ها و 
دســتورالعمل هــاى  راهنمایــى و رانندگــى نیز 
از جانب پلیس، آمــوزش و پرورش، شــهردارى و 
دستگاه هاى ذیربط دیگر منتشر مى شود. محور همه 

این توصیه ها، در جهت رعایت ایمنى دانش آموزان 
و روان بودن ترافیک در هفتــه هاى ابتدایى آغاز به 
کار مدارس اســت. در این میان یکــى از مهمترین 
اقداماتى که در راستاى همان توصیه ها باید به انجام

 مى رسید...
در صفحه در صفحه ۳۳ بخوانید بخوانید

۲

تاکسیران ها کنار 
خیابان را نجومی 

می فروشند!

۶

سزارین همچنان 
در اصفهان طرفدار 

دارد!

ماجرای ۲ روز تعطیلی به کجا رسید؟ جزئیات کشف دومین شهر زیرزمینی باستانی در تیران جهان نما چرا خرید آیفون ۱۵ یک اشتباه بزرگ است!استان تخمه هندوانه بخوریدتکنولوژی سلامت

طراحی ۴ مرحله برای دستیابی

 شرکت احیا سپاهان به افق های روشن

سپاهان- صنعت نفت آبادان، امشب در نقش جهان

شاگردان مورایس به دنبال حفظ 
شکست ناپذیری در مصاف با برزیلی ها

تنور زندگی نانوایان گرم نیست

مدافع اسبق 
گاندوها راهی 

تهران شد

۸

۷

۲

در صفحه در صفحه ۷۷ بخوانید بخوانید

بدینوسیله شهردارى دســتگرد با توجه به مصوبه 
شوراى اسلامى در نظردارد نسبت به واگذارى اجاره 
جایگاه پمپ بنزین و سى ان جى ادهم دستگرد اقدام 
نماید لذا شرکت کنندگان در مزایده مى توانند جهت 
دریافت اسناد به سامانه ستاد تا آخر وقت ادارى مورخ 
1402/07/13  مراجعه وتا تاریخ 1402/07/24 نسبت به 

بارگزارى پیشنهادات در سامانه اقدام نمایند . 

آگهی مزایده مرحله اول 

ایرج بنائیان –شهردار دستگرد   

چاپ دوم

م.الف:۱۵۷۶۵۹۵ 
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امدافع فعدم عد ععفعفعفم مدافعفففففدددااممم
ندگاندو واگ ون گاندودگ

نرتهرانهرههرهته نهر اته ارانننررهه نتتت تهرانتتتتتته
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کارت ملى 
جاى کارت بانکى را نمى گیرد

ماجراى 2 روز تعطیلى 
به کجا رسید؟

خبرخوان
علیرضا قربانى
به اصفهان مى آید

علیرضا قربانى، خواننده کلاســیک   صبا|
ایرانى قرار است، فصل دوم تور کنسرت هاى خود 
را در شهرهاى مختلف ایران برگزار کند. فصل دوم 
تور کنسرت هاى علیرضا قربانى که قرار است در 6 
شهر مختلف ایران از جمله یزد، کاشان، شهرکرد، 
اصفهان، شیراز و تبریز روى صحنه رود، مقصد یزد 
خود را پشت سر گذاشته و قرار است روزهاى 19 و 

20 مهر به شهرکرد برود.

عادل رو در روى همایون
 فیلم نیوز | عادل فردوســى پور که به 
تازگى برنده تندیس حافظ شده است، در تازه ترین 
برنامه «فوتبال 360» میزبان همایون شــجریان 
است و در آســتانه سالروز درگذشــت محمدرضا 
شجریان با پسر این خواننده محبوب که کمتر حاضر 
به گفت وگو مى شود، مصاحبه مفصلى انجام داده 
است. در این گفت وگوى مفصل فردوسى پور درباره 
علایق ورزشــى و فوتبالى همایون و پدر فقیدش 
به تفصیل حرف زده اســت. بخش هایــى از این 
مصاحبه هم در خصوص زندگى شخصى همایون و 

فعالیتش در عرصه خوانندگى است.

نرخ  پایین اضافه کارى 
پرستاران

  روزنامه توسعه ایرانى| تعدادى از 
اعضاى خانه پرستار از نرخ هاى پایین اضافه کارى 
پرستاران انتقاد کردند. آنها ضمن ارائه پیامک واریز 
اضافه کار یک پرســتار که در آن با چند ماه تأخیر، 
اضافه کار بهمن سال قبل واریز شده، گفتند: آنچه 
جالب اســت، مبلغ این واریزى اســت یعنى 130 
ساعت اضافه کارى برابر با یک میلیون و 900 هزار 
تومان. اعضاى خانه پرستار مى گویند: این پرستار 
در یک ماه، به جاى پرستارى که در سیستم وجود 
ندارد و جاى او خالى است، به اندازه تقریباً یک شیفت 
موظفى کارکرده است اما اضافه کارش چند ماه بعد، 
یک میلیون و 900 هزار تومان واریزشده است! این 

کمال بى عدالتى است.

شوك به طرفداران 
«پوست شیر»

مهدى نادرى، فیلم نامه   سینمااعتماد|
 نویس و کارگردان با انتشــار نامه اى مدعى شده 
که متن سریال «پوست شیر» کپى از فیلمنامه اى 
است که او چند سال قبل نوشته و ثبت قانونى هم 
شده است. در بخشى از این نامه که خطاب به جشن 
ســالیانه حافظ نوشته شــده، آمده: «آنچه در شب 
جشن حافظ به عنوان بهترین سریال نمایش خانگى 
و بهتریــن فیلمنامه و کارگردانى به شــما معرفى 
کرده اند، سریالى است تحت عنوان "پوست شیر" که 
کپى بردارى نعل به نعل و بدون اجازه از فیلمنامه اى 
است به نام "دندان گرگ" به نویسندگى اینجانب 
مهدى نادرى که سال ها پیش ثبت قانونى شده و 
در اقدامى غیراخلاقى به یغما رفته است.» بر اساس 
اظهارات نگارنده این نامه، او ماه هاست که اقدامات 

قضایى را در این خصوص انجام داده است.

اسکار مهران مدیرى
 مجوز مى گیرد؟

در روزهاى اخیر خبرهایى درباره   ایران آرت|
اجراى برنامه اى با نام «اســکار» توســط مهران 
مدیرى در فضاى مجازى منتشر شد؛ برنامه اى که 
هنوز مجوز انتشار آن صادر نشده است. با توجه به 
اینکه مراحل تولید برنامه «اســکار» هنوز به اتمام 
نرسیده است، به نظر مى رسد شوراى صدور مجوز 
ســاترا بعد از اتمام مراحل تولید برنامه «اسکار»، 
درخصوص مجوز انتشار براى این برنامه، اعلام نظر 
خواهد کرد. «اسکار» گویا رئالیتى شو است و برخى 
 «task master» رسانه ها ساختار آن را مشــابه

دانسته اند.

بانک مرکزى برنامه اى براى استفاده از کارت ملى به جاى 
کارت بانکى ندارد؛ در عوض روى پروژه مشابه «کهربا» 
کار مى کند. محمدرضا مانى یکتــا به عنوان مدیر اداره 
نظام پرداخت بانک مرکزى شفاف ســازى کرده است 
که در حال حاضر بانک مرکزى قصد ندارد کارت ملى را 
جایگزین کارت بانکى براى پرداخت هاى شهروندان کند.

محمدرضا مانــى یکتا اظهار کرد که بنــا بر جایگزینى 
کارت بانکى با کارت مالى نیست؛ از آنجا که اصلاً از نظر 
فنى امکان اجراى چنین پروژه اى وجود ندارد و همچنین 
ظرفیت موجود در زمینه تراشه براى کارت ملى هوشمند 
در حد اســتانداردهاى بین المللى شــبکه هاى پرداخت 

مبتنى بر کارت نیســت. بنا به گفته او، چنین طرحى در 
مقطع کنونى صرفاً به صورت محدود در بستر یک بانک 
مى تواند به اجرا برسد؛ به عنوان مثال، همان طور که بانک 
ملى در این زمینه برنامه دارد، مشتریان بتوانند در شعبه ها 
یا خودپردازهاى این بانک از کارت ملى خود براى انجام 

امور بانکى استفاده کنند.
محمدرضا مانى یکتا خبر از این داد که تا دو ماه دیگر طرح 
بانک مرکزى موسوم به کهربا به مرحله اجرا مى رسد تا 
در آینده نزدیک مردم بتوانند بدون نیاز به کارت فیزیکى 
فقط با استفاده از گوشى هوشمند خود در فروشگاه ها به 

پرداخت وجه بپردازند.

نایب رئیس کمیسیون اجتماعى مجلس شوراى اسلامى 
به ارائه توضیحاتى درباره آخرین وضعیت لایحه کاهش 
ســاعت کارى کارمندان دولت و تغییر تعطیلات پایان 
هفته پرداخت. عباس گودرزى اظهار کرد: کمیســیون 
اجتماعى لایحه اصلاح ماده 87 قانون مدیریت خدمات 
کشورى (کاهش ســاعت کارى کارمندان) را تصویب 
کرد که به موجــب آن ســاعت کارى کارمندان به 40 
ساعت کاهش پیدا مى کند این بدان معناست که ساعت 
کارى پنج روز در هفته و هرروز هشت ساعت مى شود. 
وى یادآور شد: دولت در لایحه خود میزان ساعت کارى 
در هفته را از 44 ساعت به 42/5 ساعت کاهش داده بود.

گودرزى همچنین اظهار کــرد: در این لایحه دولت از 
مجلس اجازه تعطیلى دو روز در هفته را درخواست کرده 
بود و هیچ روز خاصى را براى تعطیلى مطرح نکرده بود 
اما کمیسیون اجتماعى در اصلاحات مشخصاً تعطیلات 
پایان هفته را در روزهاى جمعه و شنبه تعیین کرد. وى 
درباره اینکــه اکنون این لایحه در چــه مرحله اى قرار 
دارد تصریح کرد: کمیســیون گزارش بررســى ها را به 
هیئت رئیسه قرار داده که امیدواریم بعد از پایان بررسى 
لایحه برنامه هفتم توسعه این موضوع در دستور صحن 
علنى قرار گیرد. انتظار ما این است که این لایحه تا پایان 

عمر مجلس یازدهم تعیین تکلیف شود.

اظهارات جدید «پوتین» 
درباره ایران

  مهر | «ولادیمیر پوتیــن»، رئیس جمهور 
روسیه در سخنانى اعلام کرد که روسیه و ایران طى 
سال هاى گذشــته روابط قوى برقرار کرده اند و در 
آینده نیز آنها روابط دوجانبه را توســعه خواهند داد. 
رئیس جمهور روســیه دراین ارتباط گفت: ما روابط 
بســیار خوبى با ایران داریم و به هر طریق ممکن 
آنها را تقویت خواهیم کرد. ایران، همســایه ماست 
و این روابــط را در آینده ادامه خواهیــم داد. پوتین 
هنگام اشــاره به همکارى هاى خارجــى در زمینه 
آموزش، خاطرنشان کرد که روسیه باید علاقه سایر 
کشورها را ببیند تا مؤسسات آموزشى در آن کشورها 

ایجاد شود.

جماعت خود تحقیر بیماردل!
وقتــى اروپــا و آمریکا   روزنامه کیهان|
ماهواره به فضا مى فرستادند یک عده بلافاصله طعنه 
مى زدند دنیا دارد در فضا اکتشاف مى کند ولى ما هنوز 
درگیر این هستیم که با پاى چپ بریم دستشویى یا 
با پاى راســت. حال که ایران در حال در مدار قرار 
دادن منظومــه اى از ماهواره ها آن هــم با فناورى 
کاملاً بومى اســت، همین عده مى گویند این کارها 
براى مردم نان وآب نمى شود به فکر اقتصاد باشید! 
البته ایــن عده درکى از ثمــرات اقتصادى ماهواره 
در مســائل مخابراتى و نیز آمایش مناطق مختلف 
کشور از نظر آب، کشــاورزى ، معادن و... ندارند، اما 
مشــکل اصلى این جماعت خودتحقیر، بیمار دلى

 است.

«کیهان» تکلیف الاتحاد را 
معلوم کرد

گفتــه مى شــود - و   روزنامه کیهان|
برخى از شــواهد نیز حاکى از آن است- که وجود 
سردیس شهید قاسم سلیمانى در محوطه ورزشگاه 
نقش جهان علت خوددارى تیم الاتحاد از حضور در 
ورزشگاه و انجام مســابقه بوده است! این پرسش 
دوســتانه از وزیر محترم امور خارجه کشورمان در 
میان اســت که باوجود شواهد مورداشــاره، چرا در 
مذاکره با وزیر خارجه عربســتان بــه « تکرار بازى 
لغو شــده، درزمانى دیگر»! اشــاره کرده اند؟! اگر 
آن گونه که شــواهد یادشده نشــان مى دهند تیم 
الاتحاد به علت وجود ســردیس شــهید سلیمانى 
بازى را ترك کرده باشد، نه فقط لیاقت تکرار بازى 
را ندارد بلکه باید براى همیشه از حضور در ایران و 
بازى با تیم هاى ایرانى در هرکجــاى دنیا محروم

 شود.

زندانى فرارى دستگیر شد
 همشهرى آنلاین| علیرضا شــهمیرى 
از محکومان قاچاق ارز کــه ماه پیش به بهانه اعزام 
به دندان پزشکى متوارى شــده بود، روز چهارشنبه 
هفته گذشــته هنگام خروج غیرمجــاز در یکى از 
مرزهاى آذربایجان غربى توســط وزارت اطلاعات 

دستگیر شد.

لباس «دى کاپریو»
 12 میلیارد!

«لئوناردو دى کاپریــو» با بازى    روزیاتو|
در نقش «جک داوســون» در فیلــم «تایتانیک» 
(Titanic) به یک فوق ســتاره تبدیل شده و اکنون 
برخى از وســایل خاطره انگیز این فیلــم به حراج 
گذاشته شده اســت. یک ســت از لباس هاى این 
بازیگر 48 ساله در زمان ســاخت فیلم، ماه آینده به 
حراج گذاشته مى شود. این حراج شامل یک شلوار 
مخمل کبریتى با بند شلوار، یک پیراهن سفید بدون 
یقه و یک جلیقه زغالى است. روى برچسبى درون 
جلیقه نوشته شده است: «آقاى لئوناردو دى کاپریو، 
26 آگوست.» انتظار  مى رود که قیمت این ست بین 

120 تا 240 هزار دلار باشد.

متن بیانات رهبــر معظم انقلاب اســلامى در دیدار 
دست اندرکاران برگزارى همایش بزرگداشت مرحوم 
آیت ا... ناصرى که در تاریخ سه شــنبه 4 مهر 1402 
برگزارشده بود، صبح روز پنج شنبه در محل برگزارى 
همایش در قم منتشر شد. مشروح این بیانات به نقل 
از پایگاه اطلاع رســانى مقام معظم رهبرى به شرح 

زیر است:
بسم ا... الرّحمن الرّحیم

خدا ان شاءا... درجات آقاى ناصرى را عالى کند. خدا 
ان شاءا... ایشان را مشمول لطف خاص خودش قرار 
ـ که لابد هم ایشان مشمول لطف الهى هستند  بدهد ـ
ــ و نگذارد جاى ایشان خالى بماند. واقعاً وجود امثال 
ایشان خیلى مغتنم است. ماها خیلى احتیاج داریم به 
آن چیزى که امثال آقاى ناصرى مى توانند براى جامعه 
تأمین کننــد؛ اخلاق، معنویت، توجه. ان شــاءا... که 

خداوند جنابعالى را و بقیه  آقایان را هم محفوظ بدارد.
این برنامه اى که آقا براى همایش بزرگداشت مرحوم 
آقاى ناصرى (رضوان ا... علیه) بیــان کردند، برنامه  
خوبى اســت؛ یعنى جوانب موضــوع، مورد ملاحظه 
قرارگرفته، منتها مهم این است که بتوانید این عناوین 
را در ضمنِ تبیینِ علمــى و متقن، به ذهن مخاطبین 
منتقل کنید؛ ما اینها را امــروز احتیاج داریم. وقتى که 
کسى مثل خود آقاى ناصرى با مردم مواجه مى شود، 
کار آسان است؛ براى اینکه این کلامى که از شخصى 
مثل آقاى ناصرى صادر مى شــود، یک کلام دلى و 
معنوى و ناشى از اخلاص و ناشى از توجه است؛ نه در 
آن اغِلاقى وجود دارد، نه در آن اصطلاحى وجود دارد، 
نه یک چهارچوب علمى خاصى به آن داده مى شود؛ 
مثل آب روانى از دل مى جوشــد و جارى مى شود؛ آن 
کسانى که مســتمع هســتند، مثل اینکه پاى چشمه 
نشسته اند و دارند آب را مى نوشــند؛ مشکلى نیست. 
چه چیزى مسئله را حل کرده؟ همان اخلاص، همان 
نفَس گرم و روح متصل به الطــاف الهى و توجهات 
الهى؛ این، مشــکل را حل مى کند. وقتى خود ایشان 
ـ زنده است و دارد حرف  ــ ایشان یا امثال ایشــان ـ
مى زند، این جورى است؛ ولى وقتى که ما مى خواهیم 
این مفاهیم را منتقل کنیم، ما واسطه مى شویم، این 
واسطه حجاب ایجاد مى کند. چاره اى هم نیست؛ یعنى 
[اگر] ما بالاخره بخواهیم این حرف ها را منتقل کنیم، 
همین کارها لازم است؛ همین نوشتن، پیاده  کردن، 
تنظیم کردن، تبویب کردن و مانند اینها لازم اســت، 

چاره اى نیســت؛ لکن آن صفا و معنویت و آن رونق و 
جلوه اى که در زمان حیات ایشان [وجود] داشت، دیگر 
نخواهد بود. ما این را باید یک جــورى جبران کنیم؛ 
جبرانش به چیست؟ به این اســت که بتوانیم مطلب 
را متقن کنیم، پخته کنیم، عبــارات و ادبیات بیان را 
ـ و  ـ اینها مهم است ـ ادبیات فاخرى انتخاب بکنیم ـ
متناسب با فکر و ذهن مخاطبان، اینها را آماده کنیم. 
بالاخره یک دانشجو با یک فرد غیرعلمى، با یک طلبه، 
با یک کسى که در سنین بالا است، با هم تفاوت دارند، 
هر کدام یک مزاجى دارند، یک پذیرشى دارند؛ اینها 
را باید رعایت کنیم. به نظر مــن اگر مى خواهید این 
همایش مطابق آن چیزى که نیت شما است و هدف 
شما اســت تحقق پیدا کند، این جهات را باید رعایت

 کنید.
مرحوم آقاى ناصرى جزو بقیّه السّــلف بودند؛ یعنى 
ایشان یک نمونه اى از آنهایى بودند که ما اسم هایشان 

را شنیده ایم و انسان از مجلس ایشان استفاده مى کرد، 
نشست با ایشــان التذاذ معنوى به آدم مى داد. حرف 
معمولى هم که زده مى شــد همین جــور بود؛ یعنى 
این جور نبــود که حالا مثلاً فرض کنید یک جلســه  
درســى بحثى آن جورى باشــد؛ نه، حرف معمولى 
[هم] که زده مى شد، انســان بهره مند مى شد. ما چند 
جلسه توفیق داشتیم خدمت ایشان بودیم. و ایشان از 
مرحوم آقاى آسیّدجمال هم استفاده کرده بودند. من 
الان درست یادم نیست که ایشان گفتند پدرشان جزو 
اصحاب آقا سیّدجمال بودند یا خودشان هم مستقیماً 
از ایشان استفاده کردند. مرحوم آقاى آسیّدجمال سال 
36 فوت کرد، مرحوم آقــاى ناصرى متولدّ 10 بودند؛ 
یعنى بیست وشش ســاله بودند که ایشان فوت کرد؛ 
بنابراین، مى توانند درك کرده باشــند ایشان را. یک 
قضیّه اى را ایشان از مرحوم آســیّدجمال نقل کردند 
براى ما، من دو بار یا ســه بار این قضیّه را از ایشــان 

شنیدم؛ دفعه  آخر، من در بیمارســتان بسترى بودم، 
ایشان آمدند عیادت ما،  من ایشــان را نشاندم گفتم 
که آن قضیّه را دوباره براى ما بگویید، دوباره ایشــان 
به تفصیل آن قضیّه را بیان کردند. به هرحال، ایشــان 
عنصر مغتنمى بودند؛ واقعاً آقاى ناصرى نعمتى بود، 
به خصوص براى مردم اصفهان که مى نشستند پاى 
منبر ایشان و گوش مى کردند و از خود ایشان مستقیم

 مى شنیدند.
امیدواریم ان شــاءا... امثال ایشان تربیت بشوند، رشد 
کنند، براى مردم مفید قرار بگیرنــد. البتّه زمانه قطعاً 
از انسان هاى برجســته خالى نیســت؛ باید بگردیم 
پیدایشــان کنیم و از آنها اســتفاده کنیم و بهره مند 
بشویم. خداوند ان شاءا... درجات ایشان را عالى کند، 
خدا ان شاءا... شماها را محفوظ بدارد، باقى بدارد و این 
بزرگداشت را هم ان شــاءا... مفید قرار بدهد. موفّق و 

مؤیّد باشید. خدا ان شاءا... حفظتان کند.

وقتى پاى خطوط تاکسیرانى در میان باشد، فرمان به دست 
رانندگان تاکسى مى افتد. کســانى که سرقفلى هایشان 
بســته به مکانى که تردد مى کنند با قیمت هاى متفاوت 
ارائه مى شــود. ســرقفلى هاى محبوب تر، قیمتشان هم 

بالاتر است.
ارزش این سرقفلى ها تا چند ســال پیش چندان نبود اما 
باگذشت زمان این صفر و یک ها بودند که تعیین مى کردند 

خط ها به چه قیمتى به فروش برسد.
لوکس شدن خطوط تاکســیرانى به این دلیل مهم است 
که در تمام دنیا، تاکسى وسیله حمل ونقل عمومى لوکس 
نامیده مى شود که هزینه بالایى دارد و فقط یک یا دو نفر 
را حمل مى کند اما در ایران کاربرد تاکسى بسیار متفاوت تر 
از کل دنیاست و قوانین نظارت کننده کمتر مى تواند در این 
زمینه قدرت نمایى کند و به همین خاطر باعث مى شــود 
تاکسى ها حتى با شرایط نامناسب هم اقدام به مسافربرى 

کنند.

این در حالى است که مرزهاى تاکسیران ها هم قیمت هاى 
خودشان را دارند. خطوط پرمســافر گرانبهاتر مى شوند و 

خطوط خلوت تر قیمت هاى کمترى دارند.
به گفته مسئولان شهرى هیچ فرد حقیقى نمى تواند براى 
این خطوط قیمت تعیین کند به این خاطر که این خطوط 
مربوط به شهردارى مى شــود؛ بااین همه، دهن کجى به 
شهردارى وقتى اتفاق مى افتد که خطوط تاکسیرانى تا چند 

میلیون هم فروخته مى شوند.
به گفته بسیارى از کارشناسان اگر تعریف ما از حمل ونقل 
عمومى اصلاح شــود به طور حتم شــاهد کاهش تمام 
معضلات و مشــکلات در این بخش خواهیم بود، اما تا 
وقتى که مسئولان شهرى نتوانسته اند براى هزاران تاکسى 
و تاکسیران نظارت هاى درستى را تعیین کنند، مشکلات 

هم پابرجا خواهد بود.
به همین خاطر اســت که فرمان مرزهاى تاکســى در 
دست ســرگروه هایى اســت که بخت با آنها یار است و 
سرقفلى هایشــان را تا آنجا که کاردشان مى برد گران تر 

مى فروشند. دلیل اینکه این خطوط تاکسیرانى تا این حد 
محبوب مى شوند درآمدهاى گزافى است که از طریق آنها 
به دست مى آید. خطوطى که به هرحال مشتریان خودشان 

را دارند.
مطابق قانون، شرکت خصوصى تاکسیرانى موظف است 
در تعیین خط براى رانندگان نقاط جاذب سفر و مسیرهاى 
پرتردد را شناسایى کند و در راستاى تضمین عادلانه حقوق 
رانندگان تعیین خطوط به صورت دوره اى انجام شــود. 
به نحوى که تمامى رانندگان به صورت منصفانه از منافع 

خطوط پرمسافر بهره مند شوند.
بر اساس این قانون، تاکسیران ها نباید بیش از ده سال در 
خط پرمســافر و پردرآمد فعالیت کنند؛ این در حالى است 
که برخلاف قانون، رانندگان خطى حتى تا ســه دهه در 

خطوطشان فعالیت مى کنند.
به نظر مى رســد که همین موضوع باعث شده بازار سیاه 
دلالى خطوط تاکسیرانى چنان پررنگ شود که هیچکس 
نتواند جلوى قراردادهاى فروش قولنامه اى و یا حتى رسمى 

این خطوط را بگیرد. باوجوداینکه همواره مقامات سازمان 
تاکسیرانى بر نظارت بازرسان و ناظران این سازمان تأکید 

مى کنند اما بازهم شاهد فروش خط در خیابان ها هستیم.
به گفته کارشناسان و مسئولان سازمان تاکسیرانى، تنها 
راهکار براى از بین بردن این معضل، چرخشى شدن خطوط 
حمل ونقل عمومى در بین شرکت هاى خصوصى است که 
این اقدام موجب عادلانه تر شدن وضعیت مى شود و خطى 
نیز خریدوفروش نخواهد شد؛ اما تا زمانى که بى عدالتى ها 
در زمینه نقل و انتقالات رانندگان تاکســى وجود داشته 
باشــد، دلالى ها هم وجود دارد. بازار ســیاهى که هر چه 
پیش مى رود، پیچیده تر شده و مشکلات بیشترى را ایجاد 
مى کند، چراکه وارد شــدن آگهى خریدوفروش خطوط 
تاکسى با قیمت هاى نجومى در سایت هاى خریدوفروش 
و قرار گرفتن آن در صدر اخبار فضاى مجازى را نمى توان 
به راحتى کتمان کــرد. اتفاقى که مى تواند مشــکلات 
جدى ترى را در عرصه حمل ونقل و سیاه تر شدن بازار سیاه 

فروش خطوط تاکسیرانى رقم بزند.

تاکسیران ها کنار خیابان را نجومى مى فروشند!
دریا قدرتى پور

نان در سفره کارگران نانوا به اندازه کافى نیست. حقوقشان کمتر از پایه 
است و معیشتشان با مشکل روبه رو شده اســت. به گفته کسانى که در 
این شغل هســتند، از ســال ها پیش حقوق کارگران نانوا چندان که باید 
افزایش نیافته و این موضوع باعث شده که این قشر به سختى نان را بر سر 

سفره هایشان ببرند و تنور زندگى شان دیگر گرم نیست.
مسائل و مشکلات کارگران خباز یکى دوتا نیست؛ کارگرانى که بهره اى 
از افزایش دستمزد ناچیز سالانه کارگران نمى برند و همین مى شود که به 
همان لقمه نانى که کارفرمایان در سفره هایشان مى گذارند بسنده کنند.

ثابت ماندن نرخ نان و افزایش هزینه هاى جارى نانواها موضوعى است 
که کارفرمایان را نیز حق به جانب کرده است. آنها مى گویند قیمت فعلى 
نان پاسخگوى مخارج آنها نیســت و بنابراین نمى توانند دستمزدهاى 

کارگرانشان را افزایش دهند.
در مقابل آنها کارگرانى هستند که معتقدند یکه تازى قیمت ها و افزایش 

بى رویه قیمت کالاهاى اساســى باعث شــده که آنها در معیشتشان با 
مشکل مواجه شوند. به گفته یکى از این کارگران، قیمت ها چند برابر شده 
اما مزد کارگران هنوز جزئى است و این شرایط باعث شده که بسیارى از 

کارگران نانوایى ها شغل خود را تغییر دهند.
ابوالفضل صاحبقرانى، رئیس انجمن صنفى کارگران خباز مشهد ازجمله 
کسانى است که از نزدیک دستى بر آتش این موضوع دارد و معتقد است 
که با توجه به تورم موجود، دســتمزد کارگران نانوا چنــدان دندان گیر 
نیست. دستمزدى که طبق مصوبات در نظر گرفته مى شود و هرکدام از 
کارگران خباز، براى هر پنج شغل «خمیرگیر»، «چونه گیر»، «شاطر»، 
«ناخن زن»، «نان گیر» که در یک کارگاه خبازى وجود دارد، دستمزدى 
درنظر گرفته شده است که متناســب نبوده و هرچقدر هم که یک کارگر 

خباز کار کند نمى تواند گلیمش را از آب دربیاورد.
درحالى که هرروز مخارج زندگى بیشتر مى شود ولى کارگران خبازى هاى 
کشور نسبت به نحوه افزایش حقوق خود شاکى هســتند و این روند را 
غیرقانونى مى دانند. آنهــا معتقدند افزایش حقوق کارگران براســاس 
افزایش قیمت نان معنا و مفهومى ندارد و در صورت گران شــدن قیمت 

نان، بازهم این کارگران هستند که آسیب مى بینند.

لادن ایرانمنش

تنور زندگى نانوایان گرم نیست

مقام معظم رهبرى در دیدار دست اندرکاران 
همایش بزرگداشت آیت ا... ناصرى دولت آبادى:

باید زمینهباید زمینه
 تربیت و رشد امثال  تربیت و رشد امثال 

آیت ا... ناصرى آیت ا... ناصرى 
فراهم شودفراهم شود
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اضافه شدن 278 کلاس 
به فضاى آموزشى اصفهان

ترخیص خودرو و موتور هاى 
توقیفى با شرایط ویژه 

جمعه ها با 50 درصد نیرو
مدیر روابط عمومى شـرکت واحد اتوبوسرانى اصفهان 
و حومه گفت: روزهاى جمعه سـرویس اتوبوسـرانى با 
50 درصد ناوگان خود در سـطح این کلانشـهر فعالیت 
مى کند و تنها خطوطى که مسافر ندارد، غیرفعال است. 
سـیدمهدى علاءالدینى با اشـاره به اینکه اتوبوسرانى 
یک شـرکت خدماتى اسـت و براى پاسـخ دهى به نیاز 
شـهروندان روزهـاى تعطیل هـم فعالیـت دارد، اظهار 
کـرد: روزهاى تعطیـل نمى تـوان راننـدگان را اجبار به 
فعالیت کرد، از این رو بـراى رانندگانى کـه در روزهاى 
جمعه و تعطیل در سطح شهر فعالیت مى کنند، تشویق 
و برنامه هاى ویژه در نظر گرفته شـده است. وى گفت: 
خطوط اتوبوسرانى که مسـافرى ندارد، روزهاى جمعه 
فعال نیسـت، اما در صورت درخواست شـهروندان این 

خطوط فعال مى شود.

مهمترین چالش ثبت ملى 
کبوترخانه ها

رئیس اداره میراث فرهنگى،گردشگرى وصنایع دستى 
شهرستان گلپایگان گفت: مهمترین مشکل پیش روى 
ثبت ملى کبوترخانه هاى گلپایگان ، نبود رضایت مالکان 
خصوصى این بناهـا و همین موضوع اولیـن مانع براى 
تخصیص بودجه هاى مرمتى اسـت. مصطفى قانونى 
افزود: مرمت و تخصیص بودجه از سوى میراث فرهنگى 
فقط مختـص بناهایى اسـت که ثبـت ملى باشـند، اما 
نداشتن رضایت مالکان کبوترخانه هاى گلپایگان، ثبت 
ملى آنها را مشکل کرده اسـت. وى تصریح کرد: عمده 
کبوترخانه هاى گلپایگان در وسط زمین هاى کشاورزى 

هستند و گاهى مالکیت چند نفره دارند. 

معاینه رایگان شهروندان 
اصفهانى 

اصفهانى ها به مناسبت هفته  ناجا رایگان معاینه و درمان 
مى شـوند. معاون هماهنگ کننده فرماندهى انتظامى 
اسـتان اصفهان با اشـاره به اینکـه روز پنجشـنبه آغاز 
هفته انتظامى بودگفت: در این هفته تیم هاى پزشـکى 
خدمات پزشـکى رایـگان و توزیع برگه هاى آموزشـى 
به شهرستان هاى محروم فریدونشـهر، خوروبیابانک، 
سـمیرم، چادگان و جرقویـه ارائه مى دهند. سـرهنگ 
محمدرضا محمـدى افـزود:  با هماهنگى هـاى انجام 
شـده خدمات درمانى در درمانـگاه صاحب الزمان (عج) 
فرماندهـى انتظامـى واقـع در میـدان ارتـش، خیابان 
سجادیه یک و همه  درمانگاه هاى نیرو هاى مسلح است.

فعالیت 9 اکیپ گشت ستاد مهر 
مدیرکل اجرایى معاونت حمل ونقل و ترافیک شهردارى 
اصفهان گفت: علاوه بر اینکه تمام بخش ها، تجهیزات 
و امکانات ترافیکى در سطح این کلان شهر فعال است، 
9 اکیپ گشت سیار ذیل ستاد مهر نسبت به پاك سازى 
و روان سـازى گلوگاه ها و نقاط ترافیکى اقدام مى کنند. 
حمید آقایى با بیان اینکه بیشـترین تداخل ترافیکى در 
حاشیه تقاطع ها و مراکز آموزشى وجود دارد، اظهار کرد: 
پارك دوبل و توقف غیرمجاز خودروها بیشترین تأثیر را 

در افزایش حجم ترافیک ایجاد مى کند.

استخدام در پلیس
معاون نیروى انسانى فرماندهى انتظامى استان اصفهان 
از استخدام نیروى درجه دار در این فرماندهى با شرایط 
ویژه به مناسـبت فرا رسـیدن هفته انتظامى خبـر داد. 
محمدرضا سلطانى اظهار داشـت: فرماندهى انتظامى 
اسـتان از بین برادران متولد سـال 1372 داراى مدرك 
تحصیلى فوق دیپلم، دیپلم و دانش آموزان پایه دوازدهم 
متوسطه در تمامى رشته هاى تحصیلى در مقطع درجه 
دارى اسـتخدام مى کند. حداقل قد اسـتخدام در مقطع 
درجه دارى که پیش از این 170 سانتى متر بوده به 166 
سـانتى متر کاهش پیدا کرده و آن دسته از علاقمندان 
به اسـتخدام در فراجا که در دوره هاى گذشـته به خاطر 
کوتاهى قد نتوانستند فرآیند گزینشى خود را طى نمایند 
مى توانند مجدداً بـه همراه مدارك ذکر شـده بـه اداره 
گزینش و اسـتخدام ایـن فرماندهى مراجعـه و پرونده 

استخدام خود را پیگیرى نمایند.

جولان کرونا و آنفلوآنزا در اصفهان

رئیس پلیس راهنمایى و رانندگــى فرماندهى انتظامى 
استان اصفهان از اجراى طرح فوق العاده ترخیص خودرو و 
موتورسیکلت هاى توقیفى در هفته انتظامى با شرایط ویژه 
خبر داد. سرهنگ اصغر زارع اظهار کرد: در هفته انتظامى 
تمام مراکز خدمات رســان پلیس راهور استان اصفهان 
شامل واحد شــماره گذارى، مراکز تعویض پلاك، واحد 
صدور گواهینامه، واحد ترخیص خودرو و موتورسیکلت 
و امور آموزشــگاه ها به صورت مضاعف بــه مردم ارائه 

خدمات مى دهند.
وى افزود: تمام این خدمات که به طور عادى از ساعت 
7 صبح تا 14 انجام مى شدند با دو ساعت افزایش ساعت 

کارى تا ساعت 16 به خدمت رسانى مشغول خواهند بود.
رئیــس پلیس راهــور از ترخیص فوق العــاده خودرو و 
موتورسیکلت هاى توقیفى با شرایط ویژه خبر داد و گفت: 
مالکان وسایل نقلیه توقیفى مى توانند با مراجعه به واحد 
ترخیص خودرو و موتورسیکلت وســایل نقلیه خود را با 
پرداخت 50 درصد جریمه و الباقى به صورت اقســاط با 
نرخ سال 94 هیئت دولت به مدت 15 روز ترخیص کنند.

وى خاطرنشان کرد: البته این تسهیلات شامل مالکانى 
که وسایل نقلیه آنها داراى دستور قضائى است، نمى شود 
و این وسایل نقلیه تا زمان حکم ترخیص از سوى مرجع 

قضائى در توقیف خواهند ماند.

معاون مشــارکت هاى مردمى اداره کل نوسازى و تجهیز 
مدارس اســتان اصفهان گفت: همزمان با سال تحصیلى 
جدید 278 کلاس درس به مجموعه محیط هاى آموزشى 
این استان افزوده شد. على اصغر ذاکران در آیین افتتاحیه 
مدرسه خیرساز روســتاى مبارکه از توابع شهرستان تیران 
و کرون، اظهارکرد: 278 کلاس آموزشــى در بیش از 50 
مدرسه احداث شده که خیران مشــارکت 85 درصدى در 

اجراى پروژه ها داشته اند.
وى افزود: وزارت آموزش وپرورش بدون همکارى خیرین 
قادر به بهســازى و احداث محیط هاى آموزشى به تنهایى 

نبوده و کار به آهستگى پیش خواهد رفت.

وى با بیــان اینکه وضعیــت بعضى از مــدارس به دلیل 
فرسودگى خوب نیست، تصریح کرد: بهسازى و مقاوم سازى 
این دست مراکز آموزشى نیازمند اعتبار است اما محدودیت 
بودجه دولت کارگشا نیســت. وى با بیان اینکه استاندارد 
سازى سیستم گرمایشى 83 درصد از مدارس استان اصفهان 
انجام شده، خاطرنشان کرد: با این اقدام بخارى هاى نفتى و 

گازى از محیط هاى آموزشى حذف شده است.
به گفته معاون اداره کل نوســازى و تجهیز مدارس استان 
اصفهان، امسال 500 مدرســه این استان با رنگ آمیزى و 
زیباسازى محیطى، شاداب سازى شدند که خیرین نیز در 

این امر مشارکت داشتند.

آغاز اکران فیلم هاى جشنواره کودك

رونمایى از تمبر یادبود ثبت ملى مهارت پخت پولک 
باغبادران

نصف جهان   سى و پنجمین جشــنواره بین المللى 
فیلم هاى کودکان و نوجوانــان از دیروز با برگزارى 
مراســم افتتاحیه در اصفهان آغاز  شــد. اما نمایش 
فیلم ها از امروز در دو پردیس ســینمایى ســاحل و 
چهارباغ براى داوران کودك و نوجوان آغاز خواهد 
شد. سینماى سوره هم روزانه در 4چهار نوبت براى 

مهمانان جشنواره به اکران آثار مى پردازد.
سینما هاى مربوط به اکران هاى مردمى نیز در ایام 
برگزارى جشــنواره، روزانه دو نوبت آثــار را اکران 
مى کنند و این در حالى است که این دوره، بزرگداشت 
منوچهر والى زاده و بهرام دهقان یار و نکوداشت ایرج 

تقى پور و آرش میراحمدى برگزار خواهد شد.

نصف جهان  شهردار باغبادران با اشاره به اینکه مهارت 
پخت پولک رُســى یکى از میراث هاى باارزش این 
شهرستان است گفت: این پولک فرآورده اى از شکر 
با افزایش طعم دهنده هاى طبیعى اســت که در اثر 
حرارت به محصولى دلچســب تبدیل شده و در کنار 
نوشــیدنى هایى مانند چاى و دمنوش هاى مختلف 

استفاده مى شود.
حجت ا... امینى با بیان اینکه تعداد قابل توجهى از مردم 
باغبادران سالیان درازى است در صنف قنادى مشغول 
پخت پولک رُسى هســتند اظهار کرد: این محصول 
در پذیرایى تمامى مراسم ها، مجالس و نشست هاى 
باغبادرانى ها وجود دارد و به عنوان یکى از ســوغات 
مشهور این شهر عرضه مى شــود. وى خاطرنشان 
کرد: با حمایت اداره میراث فرهنگى صنایع دســتى 
و گردشگرى شهرســتان لنجان و استان اصفهان و 
همچنین پیگیرى هاى مدیریت شهرى مهارت پخت 

پولک و نبات باغبادران در دوازدهم اسفند ماه 1399 
در فهرست میراث ناملموس فرهنگى کشور به ثبت

 رسید.
شهردار باغبادران با اشاره به حرکت مدیریت شهرى 
در راســتاى معرفى هرچه بهتر باغبادران و تحقق 
تولید و اشــتغال، افزود: ثبت مهارت پخت پولک و 
نبات باغبادران به عنوان میــراث ناملموس گام اول 
مدیریت شهرى در حمایت از صنف قنادان شهر بوده و 
امیدوارم در آینده نیز شاهد رونق این مهارت و افزایش 
تعداد تولیدى ها با بســته بندى مناسب و عرضه در 
سراسر کشور باشیم. امینى گفت: هم زمان با برگزارى 
سیزدهمین نمایشــگاه صنایع دستى و گردشگرى 
اصفهان با حضور استاندار و جمعى از معاونین و مدیران 
کل استانى از تمبر یادبود ثبت ملى مهارت پخت پولک 
باغبادران رونمایى شد که این اقدام باعث دوام و تأکید 

بر ارزش این میراث فرهنگى است.

چرا خیابان ها خط کشى نمى شود؟!
یک هفته اى از بازگشایى مدارس مى گذرد و به دنبال 
آن، انواع و اقسام توصیه ها و دستورالعمل هاى  راهنمایى 
و رانندگــى نیز از جانــب پلیس، آمــوزش و پرورش، 
شهردارى و دستگاه هاى ذیربط دیگر منتشر مى شود. 
محور همه این توصیه ها، در جهت رعایت ایمنى دانش 
آموزان و روان بودن ترافیک در هفته هاى ابتدایى آغاز 
به کار مدارس اســت. در این میان یکــى از مهمترین 
اقداماتى که در راســتاى همان توصیه ها باید به انجام
 مى رسید اما ظاهراً به بوته فراموشى سپرده شده است، 
به روز کردن خط کشى هاى عابر پیاده در خیابان هاى 
سطح شهر اصفهان به خصوص در محدوده مدارس است.

این اقــدام علاوه بر اینکــه در حفظ ســلامت دانش 
آموزان بسیار مؤثر است، به فرهنگسازى ترافیکى هم 
کمک شایانى مى کند؛ اما ا انگار در آغاز سال تحصیلى 
جارى کسى در اندیشــه به روز کردن این خط کش ها 
نبوده اســت. پر بیراه نیســت اگر بگوییم در بسیارى از 
چهارراه هاى شهر فقط نشانه اى محو از خط کشى عابر 

پیاده بر آســفالت مانده که طبیعى است کوچک ترین 
توجهى را نه از جانب رانندگان و نه از جانب دانش آموزان 

برنخواهد انگیخت.
 همه مى دانیم که شرایط اقلیمى اصفهان اجازه ماندگارى 
این خط کشى ها را نمى دهد اما سئوال اینجاست که با 
این دانسته مشــخص، چرا پلیس راهنمایى و رانندگى 
در هماهنگى با مدیریت شــهرى اقدامى در جهت حل 
این مشکل بر نداشته اســت؟ باید توجه کرد که صرف 
توصیه و صدور دستورالعمل هاى شفاهى براى مدیریت 
ترافیک کافى نیســت. اینجا باید پاى طرح هاى عملى 
در میان باشــد که یکى از آنها توجه مدیران مسئول به 
خط کشــى هاى خیابان هــا و به مــوازات آن نظارت 
بر اجراى مقــررات راهنمایى و رانندگــى مرتبط با این 

خطوط است. 
طبیعى اســت وقتى خود متولیان امر بــه این موضوع 
توجهى عملى نشــان نمى دهند ، از رانندگان و دانش 
آموزان هم نباید انتظار داشت گوششان را براى شنیدن 
توصیه هاى همیشگى اما بدون ضمانت اجرایى تیز کنند.

اجراى پروژه نصب روشنایى شهرك مشاغل 
کارگاهى زرین شهر

نصف جهان  شهردار زرین شهر با اشاره به روند اجراى 
پروژه برق فشار ضعیف شــهرك مشاغل کارگاهى 
اظهار کرد: با تدابیر اتخاذ شــده و اجراى فاز نخست 
پروژه برق فشار ضعیف در شهرك مشاغل کارگاهى، 
این مجموعه روى ریل تکمیل و توسعه قرار گرفته، به 
نحوى که عصر جدیدى از تحول در این مجموعه آغاز 
شده است و امیدواریم با تأمین زیرساخت ها و همراهى 
بازاریان بتوانیم به بسیارى از دغدغه هاى افرادى که در 
این مجموعه اقدام به خرید زمین همچنین ساخت وساز 
کرده اند، پاسخ دهیم. حسین اســماعیلى احمدى با 
اشاره به اجراى پروژه نصب روشنایى شهرك مشاغل 
کارگاهى زرین شــهر افزود: شبکه روشنایى شهرك 
مشاغل کارگاهى زرین شهر با هدف تقویت خدمت 
رسانى، ارتقاى ایمنى تردد و جلوگیرى از سرقت هاى 
احتمالى در شهرك مشــاغل کارگاهى زرین شهر به 

مرحله اجرا رســید تا خدمتى دیگر به شــهروندان و 
اصناف در این مجموعه ارائه شود. وى تصریح کرد: 
بر اساس تدابیر اتخاذ شــده و تأمین اعتبار مورد نیاز، 
تجهیزات لازم همچون بازو و چراغ هاى روشــنایى 
پروژه روشنایى شهرك مشاغل کارگاهى زرین شهر 
خریدارى شد و فاز نخست این پروژه در بلوك هاى d و 
g با اعتبار 5 میلیارد و 200 میلیون ریال توسط پیمانکار 

به مرحله اجرا رسید.
شهردا زرین شــهر با بیان اینکه تجهیزات مورد نیاز 
دیگــر بلوك ها نیز بــا اعتبار حدود چهــار میلیارد و 
800 میلیون ریال خریدارى شده است که در برنامه 
زمان بندى روى تیرهاى چراغ برق نصب خواهند شد، 
گفت: با اجرایى شدن این پروژه خیابان هاى اصلى و 
فرعى بلوك هاى d و g که واحد صنفى در آن مستقر 

است از نعمت روشنایى برخوردار شد.

نگاه روز

آبرسانى به 80 خانوار روستاى کلوسه در 
شهرستان فریدونشهر

نصف جهان  بخشــدار بخش موگویى شهرســتان 
فریدونشهر با بیان اینکه با هدف محرومیت زدایى و 
آب آشامیدنى سالم و پایدار، طرح جهاد آبرسانى به 
80 خانوار روستاى کلوســه شهرستان فریدونشهر 
تأمین شــد، هزینه اجراى این طرح را یک میلیارد و 

200 میلیون ریال دانست. 
روح ا... بابایى عنوان کرد: طرح آبرسانى به 80 خانوار 
روستاى کلوسه با همکارى ســپاه و نهاد آبادانى و 
پیشرفت شهرستان فریدونشهر و اعتبارات فرماندارى 

اجرا شده است.

مریم محسنى

این روزها تعداد خانواده هــاى اصفهانى که از بیمارانى 
با نشانه هاى ســرماخوردگى نگهدارى مى کنند رو به 
افزایش گذاشته اســت. در بســیارى از این خانواده ها 
حداقل یک بیمار با نشــانه هاى سردرد، عطسه، سرفه، 
آبریزش بینى، بــدن درد و تب و لرز وجــود دارد و این 
در حالى اســت که ابهام مهم براى آنها در یک سئوال 
خلاصه مى شــود: آیا کرونا دوباره شــایع شده است؟ 
مهمترین مرجع پاسخگویى به این ســئوال، دانشگاه 

علوم پزشکى است.
 آنطور که در جدیدترین داده هاى این مرجع به چشــم 
مى خورد، شمار مراجعات ســرپایى موارد مشکوك به 
کرونا و آنفلوآنزا طى سه هفته اخیر افزایش یافته و نتیجه 
30 درصد تست ها مثبت شده است. این در حالى است 
که تا پیش از آن، این آمار تنها یکــى دو درصد بود که 
نشــان مى دهد در یک بازه زمانى کوتاه با افزایش 15 

برابرى مواجه بوده است.
البته این همه ماجرا نیســت چنانکه پژمــان عقدك، 
سخنگوى دانشگاه علوم پزشــکى اصفهان مى گوید: 
«روزانه به طور متوسط بین 150 تا 250 تست از موارد 
مشکوك کرونا و آنفلوآنزا در مراکز درمانى استان گرفته 
مى شود درحالى که شــمار مبتلایان بسیار بیشتر است 
و این آمار مربوط به مواردى اســت که براى آزمایش 

فرستاده مى شوند.»
خبر خوب اما این است که آمار بسترى موارد مشکوك 
کرونا در اصفهــان بالاتر از معمول نرفته اســت. بنا بر 
آخرین آمار، فعلاً کمتــر از 10 نفر از افراد مبتلابه کرونا 
در بیمارستان ها بسترى هســتند و آمار بسترى افراد در 
آى سى یو و مرگ ومیر براثر کرونا در استان اصفهان نیز 

همچنان صفر است.
عقدك دلیــل این موضوع را در نوع فعالیت ویروســى 
مى داند که این روزها در اصفهان شــایع شــده است: 
«کرونایى که اکنون وجود دارد همچنان سویه اومیکرون 
اســت که معمولاً سرعت انتشــار و انتقال بالایى دارد 
اما آنقدر قوى نیســت که افراد مبتلا را ناتوان و راهى 
بیمارســتان کند. باید توجه داشت که کرونا دیگر مانند 

سرماخوردگى یک بیمارى فصلى شده است و باید با آن 
مانند سرماخوردگى رفتار کرد.»

 آن طور که از اظهارات این مقام ارشد پزشکى در اصفهان 
برمى آید، ظاهراً هنوز در اســتان اصفهان کرونا پیرولا 
مشاهده نشــده است و همچنان زیر ســویه هاى قبلى 
همچون اومیکــرون در حال گردش بین شــهروندان 
هســتند. اگرچه پیش تر برخى مقامات بهداشتى اذعان 
کرده بودند که امکان تست گیرى به منظور تشخیص زیر 
سویه جدید کرونا فعلاً در کشور مهیا نیست اما سخنگوى 
دانشگاه علوم پزشکى اصفهان پرده از واقعیت دیگرى 
برمى دارد که در پسِ نگرانى از شــیوع مجدد کرونا در 
اصفهان نهفته است: «آنچه در شــرایط کنونى بیشتر 
آزاردهنده است و حتى ممکن است کار را به بیمارستان 
بکشاند بیمارى آنفلوآنزا است که در حال حاضر واکسن 
آن در همه داروخانه هاى اصفهان وجود دارد و افرادى 
کــه داراى بیمارى هاى زمینه اى ماننــد ناراحتى هاى 
قلبى- عروقى، کبدى، کلیوى، دیابت هستند و داروى 
ضد ســرطان مصرف مى کنند و ضعف سیستم ایمنى 

دارند و افراد زیر پنج سال و بالاى 65 سال و زنان باردار 
باید واکسن آنفلوآنزا دریافت کنند.»

نشانه هاى ابتلا به آنفلوآنزا با نشانه هاى ابتلا به ویروس 
کرونا تقریباً مشابه اســت اما به استناد اظهارات پژمان 
عقدك، در حال حاضر نگرانــى اصلى نه از جانب کرونا 
که از ســمت ویروس آنفلوآنزا مى باشد. با این اظهارات 
مى توان احتمال داد که بیشترین مراجعه کننده به مراکز 
درمانى اصفهان در مهرماه امسال را مبتلایان به آنفلوآنزا 
تشکیل مى دهند اگرچه بیش از 5 ماه دیگر تا پایان فصل 
سرد باقى مانده و تا آن زمان معلوم نیست کدام ویروس 
با غلبه بر رقیب، ساکنان اســتان اصفهان را در معرض 

ابتلاى بیشتر قرار خواهد داد.
فعلاً توصیه دانشــگاه علوم پزشــکى براى مدیریت 
شرایط موجود یک چیز اســت: «رعایت پروتکل هاى 
بهداشــتى مانند اســتفاده از ماســک، رعایت فاصله 
اجتماعى، شستشوى دســت ها، نرفتن به محیط هاى 
بسته و خوردن میوه و ســبزیجات براى تقویت سیستم

 ایمنى بدن.»

آرمان کیانى

رئیس اداره میراث فرهنگى، گردشگرى و صنایع دستى شهرستان تیران و کَروَن با 
اشاره به شناسایى دومین شهر زیرزمینى باستانى در این شهرستان، گفت: قدمت این 

شهر پس از تکمیل مطالعات مشخص مى شود.
محسن مظاهرى با بیان اینکه شناسایى اولیه دومین شهر زیرزمینى باستانى شهرستان 
تیران و کرون در روســتاى دولت آباد از توابع بخش کَروَن در حال انجام است، اظهار 
داشــت: پیش از این دســتکنده هایى زیر خانه ها شناسایى شــده بود اما اکنون این 
دستکنده ها بعنوان شهر زیرزمینى واجد شرایط در حال بررسى است و شناسایى اولیه 

آن را انجام دادیم، هیئت باستان شناسى استان نیز بازدید کردند.
وى با اشــاره به اینکه مطالعات و مستند نگارى این دســتکنده ها با همکارى مرکز 
باستان شناسى اداره کل میراث فرهنگى، گردشگرى و صنایع دستى استان اصفهان 
در حال انجام اســت تا قدمت آن ها را به طور دقیق تعیین و اعلام کنیم، خاطرنشان 
کرد: براساس آنچه که تاکنون در شواهد و مستندات وجود داشته و براى قدمت این 
دستکنده هاى باستانى تخمین زده مى شود دوره اشکانیان مطرح است که این موضوع 

هنوز دقیق نیست.
رئیس اداره میراث فرهنگى، گردشگرى و صنایع دســتى شهرستان تیران و کرون 
ابراز داشت: قدمت این دستکنده زیرزمینى (شهر زیرزمینى) پس از انجام مطالعات و 
گمانه زنى ها، از طریق مرکز باستان شناسى اداره کل میراث فرهنگى به طور رسمى 

اعلام خواهد شد.
مظاهرى افزود: آنچه که اکنون مشخص است، حدود 10 هزار متر مربع زیر مساحت 
روستاى دولت آباد را دستکنده هاى باستانى تشکیل مى دهد که به صورت یک شهر 

زیرزمینى بوده است. 

وى ادامه داشت: بر اساس نوع سازه و معمارى، نوع تونل هاى ایجاد شده و سنگ ها 
و حفره هاى موجود تخمین زده شده که این شــهر تقریباً به حدود دوره اشکانیان باز 
مى گردد در حالى که بیشتر این دستکنده ها در طول تاریخ مورد استفاده مردم بوده و 

بعضاً بعنوان انبار، مرکز نگهدارى دام یا حتى بعضاً مسدود بوده است.
رئیس اداره میراث فرهنگى، گردشگرى و صنایع دســتى شهرستان تیران و کرون 
خاطرنشان کرد: با توجه به اینکه دستنکده ها زیر خانه ها بوده این ها با دیوار کشى از 
هم جدا شدند که قرار است همه این ها بازگشایى و به هم متصل شوند. که بعنوان یک 

مجموعه واحد معرفى شود.
مظاهرى اضافه کرد: تاکنون از شواهد و مســتندات داده هایى بدست آمده است اما 
قدمت این شهر زیرزمینى را باید دقیق تر و علمى تر اعلام کنیم که شک و شبهه نباشد؛ 
حتى در جست وجوى شواهدى از دوره قبل تر از اشــکانیان هستیم و اگر به آنها نیز 

دست آمد اعلام خواهیم کرد.
رئیس اداره میراث فرهنگى، گردشــگرى و صنایع دستى شهرستان تیران و کرون، 
احتمال وجود آثارى از دستکنده هاى زیرزمینى مربوط به دوره هاى پیش از اشکانیان 
را رد نکرد و گفت: باید توجه داشت که شهر زیرزمینى کردعُلیا در فاصله چهار- پنج 
کیلومترى روستاى دولت آباد است و شهر زیرزمینى شناسایى شده با شهر زیرزمینى 

کردعلیا به لحاظ نوع مهندسى شهرسازى و معمارى مشابهت هاى زیادى دارند.
مظاهرى افزود: با توجه به اینکه قدمت شهر زیرزمینى کردعلیا مربوط به دوره اشکانى 
اعلام شده، برخى کارشناسان شهر جدید را نیز هم عصر و دوره با همان شهر زیرزمینى 
قبلى دانستند و حتى گمانه زنى هایى درخصوص ارتباط بین این دو شهر وجود دارد اما 

هنوز مستند نیست.

جزئیات کشف  دومین شهر زیرزمینى باستانى در تیران 

فرمانده انتظامى استان اصفهان با اشاره به مشــارکت بالاى مردم در امنیت جامعه از 
برقرارى 2 میلیون و 300 هزار تماس با ســامانه 110 این فرماندهى در نیمه نخست 

سالجارى خبر داد و گفت: این رقم، نشانه اعتماد بالاى مردم استان به پلیس است.
سردار حمید علینقیان پور افزود: در 6 ماه اول امسال از مجموع تماس هاى برقرار شده 
با مرکز فوریت هاپلیســى 110، یک میلیون و 200 هزار مورد آن دریافت مشــاوره و 
راهنمایى بوده و بالغ بر 912 هزار مورد آن هم به انجام عملیات پلیسى منجر شده که 

این رقم20 درصد نسبت به مدت مشابه سال قبل افزایش داشته است.
فرمانده انتظامى استان اصفهان خاطر نشان کرد: با تدابیر فرمانده کل انتظامى کشور 
دوربین هایى بر روى لباس ماموران پلیس 110 نصب شده است که این دوربین ها هم 
براى اطلاع فرماندهى و نظارت بر عملکرد ماموران و هم به عنوان مستند رسمى مورد 
استفاده سیستم قضائى قرار مى گیرند و تا کنون هم عملکرد آن ها بسیار عالى بوده و در 
حال گسترش این دوربین ها در بین همه نیروها و بخش هاى انتظامى استان هستیم.

2 میلیون تماس با 110 اصفهان در 6 ماه
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خرید گوشى هاى آیفون در ســال هاى اخیر منطقى به نظر مى رسید 
اما حالا با در کنار مشکلات رجیسترى، این گوشى یک ایراد بزرگ 
دیگر نیز دارد که خرید آن را به یک اشتباه به شدت 

بزرگ تبدیل مى کند.
بررسى آیفون 15 نشــان داد این گوشى یکى از 
بهترین محصولات اپل در ســال هاى اخیر است 
اما پرچمدار کوپرتینویى ها، مشــکلاتى کوچــک دارد که مى تواند 
روى تجربه کاربران تاثیرگذار باشد. با این حال این مدل مشکلات 
بزرگ ترى نیز دارد که خریدش را به یک اشتباه بزرگ تبدیل مى کنند.
در بررسى آیفون 15 پرو مکس مى شد دید پرداخت 1199 دلار براى 
این گوشى، مبلغى بالا به نظر مى رسد اما حداقل با پرداخت این هزینه، 
مى توانید به ویژگى هایى باورنکردنى دست پیدا کنید و حتى از گوشى 
خود به عنوان یک کنســول بازى قدرتمند استفاده کنید. ارزان ترین 
عضو خانواده آیفون 15، هر چند داراى برچسب قیمتى 799 دلارى 
است و براى بسیارى از کاربران خوش قیمت تر به نظر مى رسد اما به 

هیچ وجه ارزش خرید بالایى ندارد.
نکته مهمى که باید به آن توجه کنیم این است که تفاوت میان آیفون 
15 و نسخه پرو مکس، به شدت بالاست و اگر ویژگى هاى مشترکى 

مانند سیستم عامل آى او اس 17 و طراحى تکرارى را فاکتور بگیریم، 
مى بینیم این دو مدل تفاوت هاى بیشمارى با یک دیگر دارند و در اصل 

گوشى هاى کاملا متفاوتى هستند.
شــاید آیفون 15 پرو مکس گران ترین گوشــى اپل باشد اما نسخه 

معمولى این سرى، کمترین ارزش خرید در مقایسه با قیمت را دارد.
براى درك بهتر قیمت نجومى آیفون 15، بهتر است به ویژگى هایى 
نگاه کنیم که در گوشى هاى پرچمدار اندرویدى با برچسب قیمتى 799 
دلار پیدا مى شود. یک قابلیت اســتاندارد که حتى در بهترین گوشى 
هاى میان رده هم پیدا مى شود، یک نمایشگر 120 هرتزى از نوع اولد 
است. براى مثال گوشى قدیمى گلکسى اى 52 اس سامسونگ که با 
حالا با قیمتى حدود 10 تا 12 میلیون تومان قابل خرید است، از این 
ویژگى بهره مى برد. این در حالى است که آیفون 15 اپل از نمایشگر 

60 هرتزى استفاده مى کند.
با توجه به عدم پشــتیبانى از یک پنل اولد، گوشى آیفون 15 به هیچ 
وجه نمى تواند از قابلیت نمایشــگر همیشه روشن که در نسخه هاى 
پرو وجود دارد اســتفاده کند. این ویژگى چندین و چند سال است در 
گوشى هاى ارزان قیمت اندرویدى نیز وجود دارد و حتى نوکیا 1300 

هم از آن پشتیبانى مى کرد اما در آیفون 15، خبرى از آن نیست.

دوربین اصلى گوشــى آیفون 15 کیفیت بالاترى در مقایسه با نسل 
قبل دارد و حالا 48 مگاپیکســلى اســت اما اپل همچنان از دوربین 
اولترا واید قدیمى اش استفاده مى کند و خبرى از زوم اپتیکال نیست 
و تصاویر زوم شده در مقایســه با پرچمداران اندرویدى، افتضاح به 

نظر مى رسند.
آیفون 15 هیچ ویژگى جدید ندارد و در بهترین حالت، نسخه ضعیف تر 

آیفون 14 پرو است.
در سوى دیگر میدان،  پرچمداران اندرویدى فوق العاده عمل کرده اند؛ 
براى مثال وان پلاس 11 به یک لنز تله فوتو مجهز شده که مى تواند 
زوم دو برابرى اپتیکال داشته باشد. گلکسى اس 23 اولترا سامسونگ 
هم از زوم اپتیکال 3 برابرى بهره مى برد. حتى شیائومى 13 چینى نیز 

از زوم 3.2 برابرى اپتیکال بهره مى برد.
پیام هاى آبى و سبز اى مسیج، شاید باعث شود کاربران آیفون تصور 
بهترى از خودشان داشته باشند اما اپل به این قانع نشده و حتى بین 
کاربران گوشــى هاى آیفون هم رقابت تازه اى به راه انداخته است. 
سیاســت هاى جدید اپل به گونه اى است که هر ســال یک تراشه 
جدید براى گوشى هاى هوشمندش معرفى مى کند اما آن را فقط در 
نسخه هاى پرو مورد اســتفاده قرار مى دهد و نسخه هاى پایه باید از 

تراشه قدیمى سال گذشته اپل استفاده کنند.
این در حالى اســت که گوشــى هاى اندرویدى پرچمدار، از تراشه 
جدید و قدرتمند اســنپدراگون 8 نســل 2 بهره مى برند و سال آینده 
نیز پرچمدارهاى جدیدتر، از اســنپدراگون 8 نسل 3 استفاده خواهند 
کرد. این یعنى کاربران اندروید با پرداخت هزینه اى نســبتا مشابه، 
به ســخت افزارى جدیدتر دسترسى خواهند داشــت و کسانى که 
آیفون هاى معمولى را مى خرند، باید از چیپســت هاى سال گذشته 

استفاده کنند.
چیپست پایان ماجرا نیست و در زمینه باترى هم آیفون 15 عملکرد 
ضعیف ترى دارد و به هیچ وجه شاهد پیشرفت خوبى نبوده ایم. شاید 
آیفون 15 پرو و پرو مکس عملکرد خوبى در زمینه باترى داشته باشند 
اما آیفون 15 در مقایســه با پرچمداران اندرویــدى و حتى برخى از 

بهترین گوشى هاى اقتصادى هم عملکرد ضعیف ترى دارد.
آیفون 15 هاى اپل حتى با وجود پشتیبانى از پورت یو اس بى تایپ 
سى، باز هم از انتقال پرسرعت اطلاعات پشتیبانى نمى کنند و کاربران 
این گوشى ها باید به استاندارد تاریخ گذشــته یو اس بى 2.0 عادت 
کنند. این استاندارد در مقایسه با گوشى هاى اندرویدى مدرن سرعت 

پایین ترى دارد.
آیفون 15 اپل واقعا انتخاب خوبى نیســت! هیچ ویژگى جدیدى در 
این گوشــى وجود ندارد و در بهترین حالت، ویژگى هاى نسخه هاى 
پرو سال گذشته، به این مدل آمده اند. اگر جزو طرفداران محصولات 
اپل هستید، پیشنهاد مى کنیم کمى بیشتر هزینه کنید و سراغ خرید 
نسخه هاى پرو این ســرى بروید؛ اما اگر دیدى منطقى دارید و فقط 
به برند فکر نمى کنید، مى توانید از میان پرچمدارهاى اندرویدى یک 

انتخاب مناسب داشته باشید.
در کنار تمام این موارد، باید به این نکته اشاره کنیم که در کشورمان، 
هیچ راهى براى رجیستر کردن آیفون 15 اپل وجود ندارد و همین مورد 
خرید پرچمدار گران قیمت اپل را به یک اشتباه بزرگ تبدیل مى کند.

تبلت های جذاب سری گلکسی تبلت های جذاب سری گلکسی 
تب تب FEFE  S۹S۹ رونمایی شدند رونمایی شدند

یاد و خاطره یاد و خاطره ۱۱۰۰۱۱۰۰ زنده شد! زنده شد!
تبلت هاى جذاب و خوش قیمت سرى گلکسى تب FE S۹ سامسونگ با امکانات و 
مشخصات فنى عالى مثل بدنه ضد آب، نمایشگر فول ا چ دى و اینترنت ۵G رونمایى 
شدند.سامسونگ محصولات سرى Fan Edition یا FE خودش 
 S۲۳ را گسترش داده است. ابتدا شاهد رونمایى از گوشى گلکسى
FE و ایرباد اقتصادى گلکســى بادز FE بودیــم. و حالا نوبت به 

 S۹ رونمایى از تبلت هاى جذاب و خوش قیمت سرى گلکسى تب
FE سامسونگ رسیده است.

تبلت هاى خانواده اس 9 اف اى سامسونگ در واقع قرار است در دو نسخه مختلف به 
بازار عرضه شوند. اولى نسخه معمولى با ابعاد 10.9 اینچى و دومى نسخه پلاس با ابعاد 

 Wi-Fi 12.4 اینچى خواهد بود. همچنین هر دو را مى توانید در مدل هایى با اتصال
یا Wi-Fi به علاوه سیم کارت ۵G تهیه کنید.

این تبلت هاى جدید از پنل نمایشــگر IPS LCD با رزولوشن فول اچ دى 
پلاس و نرخ تازه سازى 90 هرتزى صفحه بهره مى برند. سامسونگ براى 
 “Vision Booster” ارائه تجربه کاربرى مناسب روى این تبلت ها از فناورى
استفاده کرده و اسپیکرهاى دوگانه اى با پشتیبانى از دالبى اتموس را هم روى آن تعبیه 
کرده است. هر دو نسخه به لطف گواهى IP۶۸ کاملا ضد آب هستند و از قلم هوشمند 

S Pen که آن هم ضد آب است، پشتیبانى مى کنند.

در قلب تپنده تبلت هاى سرى گلکسى تب FE S۹ سامسونگ تراشه اى به نام اگزینوس 
1380 حضور دارد. در نســخه معمولى ظرفیت رم 6 یا 8 گیگابایت و در نسخه پلاس 
هم 8 یا 12 گیگابایت است. همچنین شما مى توانید هر دو تبلت را با حافظه داخلى 128 
 ،microSD یا 256 گیگابایتى سفارش دهید که خوشبختانه از طریق کارت حافظه

ارتقاپذیر هستند.
در بخش دوربین ها، شاهد حضور یک سنسور 12 مگاپیکسلى فوق عریض با زاویه دید 
120 مگاپیکسلى در جلو و یک دوربین 8 مگاپیکسلى در پشت هستیم. اما نسخه پلاس 
در کنار دوربین اصلى 8 مگاپیکسلى پشتى، یک سنسور 8 مگاپیکسلى فوق عریض را 
هم ارائه مى کند. ظرفیت باترى این دو مدل نیز به ترتیب 8،000 و 10،000 میلى آمپر 
ساعت خواهد بود که با توان 45 واتى به سرعت شارژ مى شوند. البته خبرى از آداپتور 

شارژ داخل جعبه تبلت ها نیست.
 سامسونگ قرار است تبلت هاى سرى گلکسى تب اس 9 اف اى را در رنگ هاى سبز، 
 Galaxy Tab S۹ نقره اى، خاکسترى و اسطوخودوسى وارد بازار کند. شروع قیمت

FE سامسونگ 529 یورو و مدل +FE Galaxy Tab S۹ هم 699 یورو خواهد بود. 

گوشى هاى هوشــمند جدید نوکیا با مقاومت فوق العاده بالایى که دارند، خاطرات 
Nokia1100 نوستالژیک و جان سخت را تداعى مى کنند.

على رغم حضور کم رنگ، نوکیا هنوز از بازار گوشى هاى هوشمند 
خارج نشده است. این شرکت اخیرا دو گوشى مقاوم و جان سخت 
را روانه بازار کرده که براى صنایع خاص مانند پتروشیمى طراحى 

شده اند.

دو گوشى جدید نوکیا، HHRA۵۰۱x و Nokia IS۵۴۰٫۱ نام دارند که با مشارکت 
شرکت آلمانى i.Safe MOBILE GmbH ساخته شده اند. این دستگاه ها در دسته  
”EX“ طبقه بندى شده اند که از پلتفرم مشترکى استفاده مى کنند. این سرى تحت 
آزمایش هاى دقیق قرار گرفته و تاییدیه   لازم براى رعایت استانداردهاى ضرورى در 

صنایعى نظیر نفت، گاز، معدن و مواد شیمیایى را به دست آورده اند.
گوشى هاى جدید این شرکت را مى توان در مکان هایى با خطر انفجار یا مناطق با 
خطرات کمتر استفاده کرد. آنها تمام باندهاى فرکانسى لازم را پوشش مى دهند و از 
استانداردهاى لازم برخوردار هستند. این امر باعث مى شود هر دو گوشى هوشمند، 

دستگاه هاى مناسبى براى شرکت هاى سراسر جهان باشند.
در حالى که هنوز جزئیات چندانى در مورد گوشى هاى جدید نوکیا در دست نیست، 
اما برخى از مشــخصات Nokia IS۵۴۰٫۱ به بیرون درز کرده اســت. این گوشى 
داراى صفحه نمایش 6 اینچى با محافظ گوریلا گلس 3 است و در قلب آن تراشه 
دوهسته اى Qualcomm QCM۶۴۹۰ قرار دارد که عملکردى مشابه با اسنپدراگون 
778 را ارائه مى دهد. این تراشــه با 8 گیگابایت رم و 128 گیگابایت حافظه داخلى 

تکمیل شده است.
در قاب پشتى دستگاه، دوربین 48 مگاپیکسلى با فوکوس خودکار تعبیه شده و در پنل 
جلو نیز دوربین 5 مگاپیکسلى وظیفه تصویربردارى سلفى را برعهده دارد. این گوشى 

جان سخت نیروى خود را از یک باترى 4400 میلى آمپر ساعتى تامین مى کند. 
در حال حاضر اطلاعاتى درباره قیمت دستگاه  هاى فوق منتشر نشده است. به طور 
کلى، اگرچه نوکیا از تولید گوشى هاى پر زرق و برق فاصله گرفته است، اما فعالیت 
این برند کهنه کار هنوز در جریان است و مى تواند به نیازهاى مصرفى صنایع مختلف 

در سراسر جهان پاسخ دهد.

تصاویرى از گوشــى گلکسى A۱۵ سامســونگ منتشر شده که 
نشــان مى دهد این گوشــى نیز همانند گلکسى 
اس24 داراى لبه هاى تخت است. پیش از این نیز 
رندرهایى از گلکسى اس 24 سامسونگ منتشر 
شده بود که نشــان مى داد همانند آیفون لبه هاى 
تخت در طراحى این گوشى به کار رفته است. احتمالاً سامسونگ از 
این زبان طراحى در تمامى گوشى هاى قابل عرضه در سال آینده 

استفاده خواهد کرد.

ایوان بلس، به عنوان افشاگر معروف در حوزه فناورى تصاویر این 
گوشى را منتشر کرد و نشان داد این تصاویر به عنوان تصاویر اصلى 
گلکسى A۱۵ هســتند. در این تصاویر مدل خاکسترى این گوشى 
مشاهده مى شود که در آن لبه هاى تخت همانند سرى گلکسى اس 
24 وجود دارد. گلکسى A۱۵ سامسونگ در پنل پشتى خود داراى 
دوربین هاى سه گانه با قرارگیرى به صورت عمودى است. در لبه 
راست گوشى نیز دکمه هاى صدا و پاور به همراه حسگر اثر انگشت 
قرار دارند. به کارگیرى طرح یکسان براى گوشى هاى سامسونگ 

مى تواند همراه با مزایا و معایبى باشــد. از طرفى امکان تشخیص 
برند سامسونگ از طریق طراحى یکسان وجود دارد اما ممکن است 

تشخیص بین مدل هاى آن را کمى سخت کند. 
شایعات منتشر شده مى گویند گوشى گلکسى A۱۵ داراى ضخامت 
8.4 میلیمترى بوده و نسبت به گلکسى A۱۴ بسیار نازك تر است. 
همچنین احتمالاً یک صفحه نمایــش 6.4 اینچى به همراه تاچ یو 
شکل در این گوشى قرار دارد. انرژى این گوشى را یک باترى 5000 

میلى آمپر ساعتى تامین خواهد کرد.

گلکسی A۱۵ سامسونگ لبه های تخت دارد

چرا خرید آیفون ۱۵ 
یک اشتباه بـــــــزرگ است!

12.4 ای
Fi یا
ا

ارائ
استفاده کرد
کرده است.
S Pen که

در ایــن مقالــه تمــام آنچــه کــه از بتــاى چندنفــره
Modern Warfare3 مى دانیم شامل تاریخ  

عرضه، پلتفرم ها، دسترســى زودهنگام، 
اندازه فایل و … آورده شده است.

بتاى چندنفــره Modern Warfare3 به 
بازیکنان اجازه مى دهد تا نقشه ها، ســلاح ها و مکانیک هاى 
به روز شدة بازى را پیش از انتشــار آن در تاریخ 10 نوامبر (19 

آبان) امسال تجربه کنند.
پس از ارائه نمایشــى کامل از ســوى ســازندگان، بازیکنان 
مى توانند بازى را به وســیله بتاى عمومى آن تجربه کنند. در 
 Modern بتاى مورد بحث، مجموعه اى از نقشه ها و سلاح هاى
Warfare3 در دسترس خواهد بود و به بازیکنان این امکان را 

مى دهد که انتظارات خود را از بخش چندنفره بسنجند.
دارندگان پلى استیشــن در ابتدا دسترسى انحصارى به نسخه 
بتاى Modern Warfare3 خواهند داشت. پس از پایان دوره، 
دسترسى زودهنگام براى بازیکنان پلى استیشن، نسخه بتاى 
Modern Warfare3 در اختیــار تمــام پلتفرم ها قرار خواهد 

گرفت.
خلاصه اى از برنامه بتاى Modern Warfare3، از جمله تاریخ 

شروع و پایان آن:
6 تا 7 اکتبر (14 الى 15 مهر): دسترســى زودهنگام براى پلى 

استیشن
8 تا 10 اکتبر (16 الى 18 مهر): بتاى عمومى براى پلى استیشن

12 تا 13 اکتبر (20 الى 21 مهر): دسترســى زودهنگام براى 
ایکس باکس و PC + بتاى عمومى براى پلى استیشن

14 تا 16 اکتبر (22 الــى 24 مهر): بتاى عمومــى براى تمام 
پلتفرم ها

هم ساعت شروع و هم ساعت پایان دوره هایى که در بالا ذکر 
شده اند، رأس ساعت 20:30 به وقت تهران خواهد بود.

براى اجــراى بتــاى چندنفــره Modern Warfare3، باید
 Call of Duty HQ را نصب کنیــد. Call of Duty HQ یک 
لانچر براى Modern Warfare2 و Warzone است؛ بنابراین 
اگر یکى از این بازى ها را دارید، خوب است که به سراغش بروید. 
اگر مایل به نصب Call of Duty HQ نیســتید، مى توانید تنها 

فایل رایگان Warzone را روى پلتفرم خود نصب کنید.
بتاى عمومــى Modern Warfare3 در نهایت براى همه در 
دســترس خواهد بود، اما اگر کد بتاى بازى را در اختیار دارید، 
مى توانید با استفاده از دوره دسترسى زودهنگام، زودتر از بقیه 

آن را تجربه کنید.
بهتریــن راه بــراى دریافــت کــد دسترســى زودهنــگام

 Modern Warfare3، پیش خرید بازى اســت. اگر نســخه 
دیجیتالى MW۳ را انتخــاب کنید، دارندگان پلى استیشــن 
و ایکس باکس بــه صورت خودکار براى بتــا ثبت نام خواهند 
شد. کسانى که نســخه فیزیکى بازى را ترجیح مى دهند، یک 

Redeem Code براى بتاى MW۳ دریافت خواهند کرد.

کدهاى بتاى این بازى همچنین از طریق حساب هاى کاربرى 
در شــبکه هاى اجتماعى و ارائه دهنــدگان خدماتى همچون 
Xfinity و EE به فروش مى رسند، پس حسابى حواس خود را 

جمع کرده و از فرصت ها استفاده کنید.
 نســخه بتاى Modern Warfare3 با حجــم 24 گیگابایت 
در PSN قــرار مى گیرد، اما به خاطر داشــته باشــید که باید

 Call of Duty HQ را نیز نصب کنید که حدود 100 گیگابایت 
حجم دارد.

آنچه باید در مورد 
بتای Call of Duty بدانید

ص
ت 

ت 
 .
و 
5

با توجه به عدم 
پشتیبانى از یک پنل 

اولد، گوشى آیفون 15 
به هیچ وجه نمى تواند 

از قابلیت نمایشگر 
همیشه روشن
 استفاده کند
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خواص تخمــه هندوانه فوق العــاده و بى نظیر اســت. یکى از 
مهمترین خــواص تخمه هندوانه بهبود ســلامت قلب، درمان 

دیابت، تقویت مو و … است.
دانه هاى موجود در میــوه هندوانه کم کالرى، بســیار مغذى، 
غیرســمى بوده و فواید زیادى به همراه دارد. برخى از این موارد 
عبارتند از تقویت سلامت قلب و ایمنى بدن و کنترل قند خون. 
دانه ها سرشار از مواد مغذى مانند پتاسیم، مس، سلنیوم و روى 

هستند که نمى توانند از رژیم غذایى شما حذف شوند.
مى توانید تخمه هندوانه را به صورت ساده یا پودرى مصرف کنید. 
چیزى که دانه ها را حتى از پروتئیــن مفیدتر مى کند، محتواى 
ویتامین B آنها است. تخمه هندوانه مى تواند میان وعده هاى 

مفید و ارزانى براى استفاده در بین وعده هاى غذایى باشد.
نه تنها دانه ها، بلکه روغن هسته هندوانه نیز سرشار از فواید است. 
روغن هسته هندوانه پس از خشک شــدن دانه هاى له شده به 
دست مى آید. روغن هسته هندوانه در غرب آفریقا بسیار محبوب 
است و براى پوست و مو معجزه مى کند. داراى خواص مرطوب 
کنندگى عالى و بافتى ظریف است. به همین دلیل است که اغلب 
در روغن بچه استفاده مى شود و سرشار از مواد معدنى، ویتامین ها 

و سایر اسیدهاى چرب ضرورى است.
یکى از مواد مهم آن اســید لینولئیک است که براى پوست مفید 

است و حتى از بیمارى هاى قلبى و سکته جلوگیرى مى کند.
پروتئین هسته هندوانه حاوى چندین اسید آمینه از جمله آرژنین 
اســت. بدن ما مقدارى آرژنین تولید مى کند، اما آرژنین اضافى 
فواید بیشترى دارد. مى تواند فشــار خون را تنظیم کند و حتى 
به درمان بیمارى هاى قلبى عروقى کمک کند. سایر اسیدهاى 
آمینه موجود در پروتئین دانه هندوانه عبارتند از گلوتامیک اسید، 

تریپتوفان و لیزین.
مواد معدنى غنــى در تخمه هندوانه عبارتند از: آهن، پتاســیم، 
مس، منیزیم، منگنز، سدیم، فسفر و روى و همانطور که دیدیم، 

چربى هاى موجــود در دانه ها از اســیدهاى چرب 
غیراشباع و چند غیراشباع هستند.

از فواید تخمــه هندوانه مى 
توان به سیســتم ایمنى 
قوى، قلب سالم و بهبود 
عملکرد مغز اشــاره کرد. 

برخى از فواید بســیار مهم 
مصرف تخمه هندوانه عبارتند 

از:

1. سلامت قلب را تقویت مى کند
منیزیم موجود در دانه هاى هندوانه بــه طور قابل توجهى از 
ســلامت قلب حمایت مى کند. آنهــا به عملکرد 
طبیعى قلب کمک مى کنند و فشار خون 
را تنظیم مى کننــد. تخمه هندوانه 
سرشار از روى است که نقش کلیدى 
در سلامت قلب دارد. نحوه حرکت 
کلسیم در سلول هاى قلب شما را تنظیم 
مى کند. این مهم است زیرا سطوح بیش از 
حد کلسیم مى تواند منجر به نارسایى قلبى شود 

و بیماران مبتلا به نارسایى قلبى کمبود شدید روى دارند، که به 
سادگى توضیح مى دهد که چرا این ماده معدنى براى قلب بسیار 

مهم است.
2. تقویت سیستم ایمنى 

دانه هاى هندوانه، به خصوص انواع برشــته آن، سرشار از آهن 
هســتند و این ماده معدنى عملکرد سیستم ایمنى را تقویت مى 

کند. ویتامین B موجود در دانه ها نیز کمک مى کند.
3. تقویت بارورى مردان 

مکمل روى موجود در تخمه هندوانه براى سیستم تولید مثل بسیار 
مهم است. طبق یک مطالعه چینى، مکمل روى مى تواند کیفیت 

اسپرم را در مردان نابارور به میزان قابل توجهى افزایش دهد.
4. بهبود سلامت مغز 

منیزیم موجود در تخمه هندوانه ممکن اســت به بهبود حافظه 
کمک کند. همچنین مى تواند از پیــرى حافظه جلوگیرى کند. 
مطالعات همچنین نشــان مى دهند که درمان هــاى مبتنى بر 
منیزیم مى توانند با موفقیت در کاهش حافظه مرتبط با افزایش 

سن کار کنند. 
طبق یک مطالعــه آمریکایى، منیزیم موجــود در مغز مى تواند 

حافظه را بهبود بخشد و حتى یادگیرى را تسریع کند.
5. درمان دیابت 

بر اساس یک مطالعه ایرانى، تخمه هندوانه تاثیر مثبتى بر ذخیره 
گلیکوژن دارد که ممکن است در درمان دیابت مفید باشد. عصاره 
دانه هندوانه به عنوان عوامل ضد دیابت در نظر گرفته مى شود و 

توانایى کاهش سطح گلوکز پلاسما را دارد.
6. تقویت مو و درمان ریزش مو

منیزیم علاوه بر تقویت مو، نقش مهمى در جلوگیرى از شکستگى 
مو و در نتیجه افزایش رشد مو دارد. سطوح پایین منیزیم مى تواند 
ریزش مو را تســریع کند. مهم اســت که توجه داشته باشید که 
موهاى شما هر هفت سال یکبار تغییر مى کند و دریافت منیزیم 
کافى یکى از راه هاى حفظ ســلامت موهاى شما است. در یک 
مطالعه کره اى، مکمل روى از ریزش مو جلوگیرى کرد و حتى 

ریکاورى فولیکول مو را تسریع کرد.
7. بهبود سلامت دستگاه گوارش 

منیزیم موجود در تخمه هندوانه آنزیم هایى را فعال مى کند که 
به جذب مواد مغذى به بدن کمک مى کند. این به بدن اجازه مى 
دهد تا غذا را بهتر تجزیه و هضم کند. همچنین به تولید و انتقال 
انرژى در طول هضم کمک مى کنــد و کمبود منیزیم مى تواند 

منجر به هضم ضعیف شود.
8. پاکسازى و بهبود سلامت پوست

منیزیم موجود در دانه ها مى تواند به بهبود ظاهر کلى پوست شما 
کمک کند. آکنه را کاهش مى دهد و ســایر مشکلات پوستى را 
درمان مى کند. این مواد معدنى ســطح کورتیزول را کاهش مى 
دهند، فرآیندهاى سلولى را بهبود مى بخشند و سطح هورمون ها 

را متعادل مى کنند.
9. کاهش روند پیرى 

همانطور که مطالعات نشان داده اند، منیزیم مى تواند روند پیرى 
را کاهش دهد و در سنتز پروتئین، تقسیم سلولى و ترمیم سلولى 
نقش دارد. به همین دلیل است که مى تواند روند پیرى را کند کند.

 نیمى از جمعیت جهان مشــکل خواب دارند. با این حال، خواب مناسب براى 
سلامت کلى بدن حیاتى است. در حالى که استفاده از کافئین براى تأمین انرژى 
در طــول روز مى تواند کمک کند، اما ممکن اســت منجر به مشــکلات خواب 
هم شود.اکنون محققان شواهد بیشترى یافته اند مبنى بر اینکه کافئین بر الگوهاى 
خواب و حتى جریان خون مغز تأثیر مى گذارد.  محققان مشاهده کردند که کافئین 
شــروع خواب REM را به تأخیر مى اندازد اما باعث مى شــود خواب راحت ترى 

اتفاق بیفتد.
تحقیقات قبلى کمبود خواب را با هفت عامل از 15 علت اصلى مرگ و میر، از جمله 

دیابت، بیمارى هاى قلبى عروقى، فشار خون بالا و تصادفات مرتبط دانسته است. 
وقتى افراد در طول روز از کمبود خواب خسته مى شوند، به دنبال چیزى مى روند تا 
به آنها انرژى بدهد. اغلب اوقات، این نوشیدنى حاوى کافئین است، مانند قهوه، 

چاى یا یک نوشیدنى انرژى زا.
با این حال، اثرات محرك کافئین دائمى نیست. و تحقیقات قبلى نشان مى دهد 
که مصرف کافئین مى تواند منجر به مشکلات بیشتر خواب شود. اکنون، محققان 
دانشگاه کالیفرنیا شواهد بیشــترى پیدا کرده اند که نشــان مى دهد کافئین بر 
الگوهاى خواب و حتــى جریان خون مغــز در موش هاى آزمایشــگاهى تأثیر

 مى گذارد.
محققان همچنین دریافتند مصرف روزانه کافئین شروع خواب را در موش ها- به 
ویژه خواب REM - تا دو ساعت نسبت به چرخه روشنایى تا تاریکى تغییر مى دهد. 
در طول این مطالعه، دانشمندان همچنین دریافتند که جریان خون مغز موش ها 

در هنگام بیدار شدن بیشتر و در هنگام خواب کمتر است. 
با این حال، در طول دوره هاى خواب REM که افزایش زیادى در جریان خون مغز 

وجود داشت، یک استثنا وجود داشت.
دکتر چارلز، سرپرســت تیم تحقیق، توضیح داد: «ما دریافتیم که تحت شرایط 

کنترل شــده (یعنى بدون کافئین) خواب REM با افزایش زیادى در جریان 
 REM خون مغز همراه است، که فکر مى کنیم ممکن اســت در عملکرد خواب

نقش داشته باشد.» 
وى ادامه داد: «مصرف کافئین در حالت بیدارى در مــوش باعث افزایش قابل 
توجه جریان خون مغز در طول خواب غیر REM و افزایش جریان خون در خواب 
REM شد. ما حدس مى زنیم که این افزایش جریان خون مغز مى تواند در اثرات 

محافظت کننده عصبى کافئین با افزایش پاکسازى ضایعات مغزى در طول خواب 
نقش داشته باشد.»

 جامع ترین تحقیقات در مورد ســلامت روان نشــان مى دهند که علائم خفیف تا 
متوســط افســردگى، اضطراب و ناراحتى روانى ممکن اســت با افزایش فعالیت 
بدنى درمان شوند و طبق تحقیقات آن ها، ورزش از نظر درمانى 1/5 برابر بیشتر از 

توصیه هاى پزشکى و دارو موثر است.
این مطالعه نشان داده اســت که گنجاندن ورزش در برنامه روزانه براى یک دوره 
12 هفته اى یا کمتر به طور قابل توجهى علائم اختلالات سلامت روان را کاهش 

مى دهد. اختلالات ســلامت روان یکى از دلایل اصلى مشکلات سلامتى در 
سراسر جهان است و به طور کلى بر سطح سلامت شخصى و جامعه تأثیر 

مى گذارد، به گونه اى که مطالعات اخیر نشان داده اند از هر 5 نفر 1 نفر 
در میانسالى از سطح بالایى از ناراحتى روانى رنج مى برد.

مطالعات قبلى نشــان داده اند که بیماران مبتلا به افسردگى، 
اضطراب یا سایر اختلالات روانى ممکن است از ورزش به 

همان اندازه روان درمانى یا دارودرمانى بهره مند شوند؛ 
البته على رغم وجود دلایلى که اثرگذارى ورزش براى 
سلامت روان را ثابت مى کند، اما هنوز به طور گسترده 
به عنوان اولین درمان مورد استفاده قرار نگرفته است.

ورزش علائم افســردگى، اضطراب و پریشانى روانى 
را بیش از یک و نیم برابر بهبود مى بخشد و همه انواع 
فعالیت هاى بدنى و ورزش از جملــه تمرینات هوازى 
مانند پیاده روى، تمرینات مقاومتى، پیلاتس و یوگا در 

بهبود سلامت روان مفید هستند.

به نظر مى رسد انواع خاصى از ورزش به روش هاى مختلف کمک مى کند. به عنوان 
مثال، یوگا و ســایر تمرینات ذهن و بدن بیشــترین کمک را به کاهش اضطراب 
داشتند؛ در حالى که تمرینات مقاومتى بیشترین کمک را به درمان افسردگى کردند.

تمرین هایى که نیاز به تلاش زیادى دارند و نتایج رضایت بخشى را در مدت زمان 
کوتاهى به دست مى آورند، در مقایسه با ورزش هایى که به زمان زیاد و تلاش کمى 

نیاز دارند، تأثیر بسزایى در درمان اضطراب و افسردگى دارند.
زنان باردار، افراد افســرده، افراد مبتلا به HIV، بیماران کلیوى و حتى افراد سالم 

بیشترین استفاده را از ورزش منظم خواهند برد.
 این یافته ها نشان مى دهند که افراد مبتلا به افسردگى و اضطراب ممکن 
است سطوح پایین ترى از فعالیت بدنى داشته باشند و در نتیجه در مقایسه 
با افرادى که تحت مراقبت مستقیم پزشکى نیستند، شانس بیشترى براى 

بهبود سلامت روان خود دارند.
لازم به ذکر است که اکثر شواهد موجود افسردگى خفیف تا 
متوسط را با بررسى هاى کمترى در مورد اضطراب 
و پریشــانى روانى توصیف مى کنند. تحقیقات 
بیشتر در زمینه هاى مختلف سلامت روان ممکن است به 

نتایج دقیق ترى منجر شود.
نتایج، اثربخشى این شیوه درمانى با استفاده از دارو و درمان 
با یک متخصص بهداشت روان را رد نمى کند؛ اما طبق 
بررسى هاى تحقیقاتى، ورزش نیز مهم بوده و مستحق 

تمرکز مجدد است.

کمبود کلسیم چه بلایی سر قلب می آورد؟کمبود کلسیم چه بلایی سر قلب می آورد؟برای در امان ماندن از  افسردگی ورزش کنیدبرای در امان ماندن از  افسردگی ورزش کنید
مدت هاست که به ما گفته مى شود به دلیل نیاز به کلسیم، شیر بخوریم زیرا نقش 
حیاتى در ساخت و حفظ استخوان ها و دندان هاى قوى دارد. این ماده معدنى اولیه 
اى است که در اســتخوان ها وجود دارد و بنابراین ساختار و اســتحکام را فراهم

 مى کند. به همین دلیل است که مصرف کافى کلسیم در طول زندگى بسیار مهم 
است!

به نظر مى رسد، کلســیم و قلب نیز به نوعى به هم مرتبط هستند. در واقع کمبود 
کلسیم اصلاً براى قلب خوب نیست!

ارتباط کمبود کلسیم و مشکلات قلبى

1. فشار خون بالا
کلسیم در حفظ فشار خون در محدوده طبیعى نقش دارد. زمانى که سطح کلسیم 
کافى نباشــد، مى تواند منجر به افزایش فشــار خون شــود که اگر کنترل نشود،
 مى تواند به ایجــاد بیمارى هــاى قلبى عروقــى مانند بیمارى قلبى و ســکته

 کمک کند.

2. آریتمى هاى قلبى
کلسیم براى عملکرد صحیح سیستم الکتریکى در قلب ضرورى است. وقتى سطح 
کلسیم در بدن شما نامتعادل باشــد، مى تواند سیگنال هاى الکتریکى تنظیم کننده 

ریتم قلب را مختل کند و منجر به ضربان قلب نامنظم یا آریتمى شود.

3. بیمارى عروق کرونر
کمبود کلسیم به خودى خود مســتقیماً باعث بیمارى عروق کرونر نمى شود، اما 
ممکن است با شرایطى همراه باشــد که در ایجاد آن نقش دارند. به عنوان مثال، 
مصرف ناکافى کلســیم ممکن اســت منجر به فشــار خون بالا و افزایش سطح 

کلسترول شود که هر دو از عوامل خطر بیمارى عروق کرونر هستند.

4. ارتباط پوکى استخوان و بیمارى قلبى
اگر کسى کلسیم کافى دریافت نکند، اســتخوان هایش ضعیف مى شود و ممکن 
است در نهایت با پوکى استخوان دســت و پنجه نرم کند. در افراد مبتلا به پوکى 
استخوان ممکن است به دلیل عوامل خطر مشترك مانند سن، عدم تعادل هورمونى 

و التهاب، خطر ابتلا به مشکلات قلبى عروقى افزایش پیدا کند.

 

پیرچشمى به عنوان از دست دادن تدریجى توانایى چشمان شما براى تمرکز بر 
روى اجسام نزدیک تعریف مى شود. برخى از علائم اولیه که باید مراقب آن ها 
باشید، چیست؟ این عارضه ناشــى از عدم افزایش خاصیت ارتجاعى عدسى 
چشم با افزایش سن است. پیرچشمى به دلیل افزایش عدم انعطاف پذیرى در 

عدسى چشم با افزایش سن است.
با افزایش سن، عدسى چشــم ســفت تر و انعطاف ناپذیرتر مى شود و وقتى 
این اتفاق مى افتد، دیگر نمى تواند شــکل خود را براى تمرکز روى تصاویر 

نزدیــک تغییر دهــد. در نتیجه، تصاویر، متــن یا صفحه نمایــش خارج از 
فوکوس ظاهر مى شــوند. این عارضه معمولاً در افراد بالاى 40 سال ظاهر 
مى شود و تا زمانى که فرد به اواسط دهه شصت خود مى رسد، رو به وخامت

 است.
اغلب اولین علامت پیرچشــمى زمانى اســت که کتاب، روزنامه یا گوشى 

هوشمند خود را در فاصله دورترى در دست بگیرید تا واضح تر بخوانید.
 برخى دیگــر از علائم رایج دیگــر عبارتند از دشــوارى در خواندن حروف 

کوچک یــا تمرکز بــر روى اشــیاء نزدیک، نیاز بــه نور روشــن تر هنگام 
مطالعه، خســتگى چشــم یا ســردرد هنگام مطالعــه یا انجــام کارهاى

 نزدیک.
پیرچشــمى همیشــه باید با لنز درمان شــود؛ چه در عینک و چه به صورت 
تماســى براى جبران ناتوانى چشــم در تمرکز روى اشــیاء نزدیک، اما در 
ابتــدا انجــام یــک معاینه جامع چشــم بــراى تاییــد پیرچشــمى مهم

 است. 

با نشانه های پیرچشمی آشنا شوید

چای و قهوه چه تأثیری بر چرخه خواب می گذارد؟چای و قهوه چه تأثیری بر چرخه خواب می گذارد؟

کاهو حاوى فیبرهاى مهمى است که به تنظیم گوارش کودکان کمک 
مى کند. 

مصرف منظم فیبر باعث جلوگیرى از مشکلاتى مانند یبوست مى شود 
و به بهبود سلامت روده هاى کودك کمک مى کند. کاهو داراى فواید 

زیر است:
۱- کاهو یک منبع عالى از ویتامین هایى است که براى رشد و تقویت 

بدن کودکان بسیار مهم هستند.
 ویتامین C در کاهو به مقدار زیادى وجود دارد که به تقویت سیســتم 
ایمنى کودکان کمک مى کند و آن ها را در مقابل بیمارى ها محافظت 
مى کند. همچنین، ویتامین هاى دیگرى مانند ویتامین K براى بهبود 

خون رسانى به بدن کودکان مناسب است.
۲- کاهو حاوى فیبرهاى مهمى اســت که به تنظیم گوارش کودکان 
کمک مى کنــد. مصرف منظم فیبــر باعث جلوگیرى از مشــکلاتى 
مانند یبوست مى شــود و به بهبود ســلامت روده هاى کودك کمک

 مى کند.
۳- آنتى اکســیدان ها| کاهو داراى مواد آنتى اکســیدانى قوى مانند 
بتاکاروتنوئیدهاست که به حفاظت از سلول هاى بدن در برابر آسیب هاى 
اکســیداتیو کمک مى کنند. این ویژگــى مى تواند به پیشــگیرى از 

بیمارى ها و حفظ سلامت کلى کودکان کمک کند.
۴- کاهو جزو سبزیجات کم کالرى است که مى تواند به کودکان کمک 
کند تا وزن خود را کنترل کنند. همچنین، مزیت دیگر استفاده از کاهو 
این اســت که به تنوع در تغذیه کمک مى کند. مى توانیــد کاهو را به 

سالادها، ساندویچ ها و حتى سوپ ها اضافه کنید.
۵-  کاهــو داراى مقدار زیادى ویتامین K اســت که بــراى تقویت 
استخوان ها و جلوگیرى از مشکلات مرتبط با استخوان ها مانند کمردرد 

و شکستگى هاى استخوانى مناسب است.

چرا خوردن کاهو
 برای کودکان مفید است؟

لایل اصلى مشکلات سلامتى در 
لامت شخصى و جامعه تأثیر 

1 نفر 1 نفر 5 داده اند از هر 5
 رنج مى برد.
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مند شوند؛ 
ش براى 
ر گسترده 
فته است.
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آگهى ابلاغ مفاد آرا صادره از هیات قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتى اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى مستقر در ثبت شرق 

اصفهان
در اجراى ماده یک قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتى اراضى و ساختمانهاى فاقد 
سند رسمى و بر حسب ماده 3 قانون مذکور آرا ذیل که از طرف این هیات مبنى بر 
تایید انتقال عادى و یا سهم مفروزى متقاضى صادر گردیده در دو نوبت به فاصله 
15 روز آگهى مى شود تا شخص یا اشخاصى که به آرا مذکور اعتراض دارند از تاریخ 
اولین انتشار ظرف مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم نموده و در مهلت 
یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض فرصت دارند نسبت به تقدیم دادخواست به دادگاه 
صالحه و ارایه گواهى مبنى بر طرح دعوى اقدام نمایند و اقدامات ثبت موکول به 
ارایه حکم قطعى دادگاه خواهد بود و در صورت انقضا مهلت و عدم وصول اعتراض 
طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و صدور سند مالکیت مانع از مراجعه 

متضرر به دادگاه نخواهد بود .
1- راى شــماره 140260302027007807 مورخ 1402/06/27 على سیلانى 
فرزند حسن بشماره شناسنامه -- صادره از اصفهان بشماره ملى 1272415457 
در ششدانگ یکباب ســاختمان احداثى بر روى قســمتى از قطعه زمین پلاك 
11548 واقع در بخش 5 ثبت اصفهان به مساحت 180/13 متر مربع. خریدارى 
طى سند رسمى.تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/07/15- تاریخ انتشار نوبت دوم: 
1402/07/30- م الف: 1579806 -رییس منطقه ثبت اســناد و املاك شــرق 

اصفهان - مهدى صادقى وصفى/07/177

آگهى موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین  نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتى و اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى

شماره : 140260302026010882 - تاریخ : 1402/07/10- برابر راى شماره 

140260302026003440 مورخ 1402/03/07 هیات اول موضوع قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتى اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى مستقر در واحد ثبتى 
اداره ثبت اسناد و املاك شمال اصفهان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضى لذا 
مالکیت خانم نسرین باباپور به شناسنامه شــماره 313 کد ملى 2992799718 
صادره کرمان فرزند محمد در ششــدانگ یکباب ساختمان به مساحت 202/72 
متر مربع پلاك شماره 464 فرعى از 14874 اصلى واقع در اصفهان بخش 5 اداره 
ثبت اسناد و املاك شــمال اصفهان بموجب سیستم جامع املاك به موجب ص 

480 دفتر 32 خروجى 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهى مى شــود در 
صورتى که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضى اعتراضى داشته باشند 
میتوانند از تاریخ انتشــار اولین آگهى به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره 
تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست 
خود را به مراجع قضایى تقدیم نمایند. بدیهى اســت در صــورت انقضاى مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. تاریخ 
انتشار نوبت اول: 1402/07/15 - تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/07/30 - م الف: 
1579918 -رئیس اداره ثبت اســناد و املاك شــمال اصفهان - سید اسداالله 

موسوى/07/179

آگهى فقدان سند مالکیت
شــماره نامه :140285602025000892- تاریخ ارسال نامه:1402/01/28 - 
نظر به اینکه آقاى طاهرقیم فرزند خضیر با شــماره ملى 1815972076 با ارائه 
درخواست شماره 25002695 مورخ 1402/01/28 و تسلیم دو برگ استشهادیه 
شهود شــماره رمز تصدیق 521675 تاریخ 1401/11/17 دفترخانه 79 اصفهان 
مدعى مفقود شدن سند مالکیت ششدانگ پلاك 1447 فرعى از 68 اصلى که در 

اجراى استاندارد سازى به پلاك 68/21746 تغییر کرده واقع در بخش 14 اصفهان 
که در صفحه 32 دفتر 984 املاك ذیل ثبت 311834 و شــماره چاپى 746771 
صادر و تسلیم گردیده و بموجب سند شماره 44288 - 89/08/29 دفترخانه 79 
اصفهان در رهن بانک مسکن قرار گرفته و نامبرده اعلام نموده سند مالکیت به 
علت جابجائى مفقود گردیده و درخواست صدور سند المثنى نموده است . لذا مراتب 
به استناد  تبصره یک اصلاحى ذیل ماده 120 آیین نامه قانون ثبت یک نوبت آگهى 
مى شود چنانچه کسى مدعى انجام معامله نســبت به ملک مرقوم یا وجود اسناد 
مالکیت نزد خود میباشد از تاریخ انتشار این آگهى ظرف مدت ده روز اعتراض خود 
را کتباً ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله به این اداره تسلیم و رسید اخذ 
نماید تا مراتب صورتمجلس و اصل سند مالکیت به ارائه کننده سند مسترد گردد 
بدیهى است اگر ظرف مدت مقرر اعتراضى نرسید یا در صورت اعتراض اصل سند 
مالکیت یا سند معامله ارائه نشود اقدام به صدور سند مالکیت المثنى طبق مقررات 
خواهد شد.تاریخ انتشار:1402/07/15- م الف:1579810- ابوالفضل شهریارى 
نائینى- مدیر واحد ثبتى حوزه ثبت ملک غرب اصفهان - از طرف پیمانه سادات 

قادریان /07/181

آگهى تحدید حدود اختصاصى
چون خانم ســمیه محمدى نجف آبادى فرزند رضا قلى  اجــراى مقررات قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتى اراضى و ســاختمانهاى فاقد ســند رسمى تقاضاى 
صدور ســند مالکیت نسبت به  ششــدانگ یکباب خانه  در محدوده  پلاك 633  
اصلى  واقع در قطعه 10  نجف آباد  بخش 11 ثبت اصفهان را نموده و راى شماره 
140260302030001961 مورخــه 1402/04/11 هیات حل اختلاف موضوع 
قانون مذکور نسبت به آن صادر شده و تحدید حدود اولیه پلاك 633 تاکنون بعمل 
نیامده ، لذا طبق تبصره ماده 13 قانون فوق الذکر تحدید حدود پلاك شماره 18 

فرعى از 633 اصلى واقع در قطعه 10 نجف آباد بخش 11 ثبت اصفهان بنام خانم 
سمیه محمدى نجف آبادى فرزند رضا قلى در روز چهارشنبه مورخ 1402/08/17 
از  ساعت 9 صبح در محل شــروع وبه عمل خواهد آمد.لذا بموجب این آگهى به 
کلیه مالکین ومجاورین اخطارمى گردد که در ساعت و روز مقرردر این آگهى در 
محل حضوریابند.اعتراضات مالکین مجــاور مطابق ماده 20 قانون ثبت از تاریخ 
تنظیم صورت مجلس تحدیدى تاســى (30) روز پذیرفته خواهد شد. اعتراض به 
تقاضاى تحدید حدود بایستى توســط معترض ظرف مدت یکماه از تاریخ تسلیم 
اعتراض به مرجع ثبتى با تقدیم دادخواست به مرجع ذیصلاح قضائى صورت پذیرد.
تاریخ انتشار: 1402/07/15-م الف: 1579949- رئیس اداره ثبت اسناد و املاك 

شهرستان نجف آباد - غلامرضا شیرانى/07/183

آگهى تحدید حدود اختصاصى
چون تحدید حدود ششــدانگ یک  درب باغ  پلاك شماره  5280 فرعى  مجزى 
شــده از پلاك 2577 فرعى واقع در دهق 4  اصلى  بخش  15  ثبت اصفهان  که 
طبق پرونده ثبتى به نام  محمد مومنى  فرزند  حســینعلى  در جریان ثبت است به 
علت عدم حضور متقاضى ثبت به عمل نیامده اینک بنا به دستور قسمت اخیر ماده 
15 قانون ثبت و بر طبق تقاضاى نامبرده تحدید حــدود ملک مرقوم در روز  پنج 
شنبه مورخ  1402/08/11  ساعت  8 صبح  در محل شروع و به عمل خواهد آمد 
و در صورت مصادف با تعطیلى عملیات تحدید حدود روز بعد انجام مى پذیرد .  لذا 
بموجب این آگهى به کلیه  مالکین و مجاورین اخطار مى گردد که در روز و ساعت 
مقرر در محل حضور یابند . اعتراضات مالکین یا مجاورین مطابق ماده 20 قانون 
ثبت از تاریخ تنظیم صورت مجلس تحدیدى تا سى (30) روز پذیرفته خواهد شد.  
تاریخ انتشــار: 1402/07/15-م الف: 1578715 -  سرپرست اداره ثبت اسناد و 

املاك بخش مهردشت- احمد دریایى/07/182

رئیس اورژانس پیش بیمارستانى اســتان اصفهان با اشاره 
به ضرورت بازسازى 85 آمبولانس از تحویل 9 آمبولانس 
بازسازى شده به پایگاه هاى اورژانس اصفهان خبر داد.فرهاد 
حیدرى اظهار کرد: از ابتداى سال تاکنون 9 دستگاه آمبولانس 
بازســازى شــده به پایگاه هاى اورژانس پیش بیمارستانى 
اصفهان تحویل داده شــده اســت.وى ضمن قدردانى از 
کمک هاى مالى خیران حوزه ســلامت در این امر، افزود: از 
این تعداد سه دستگاه آمبولانس با منابع مالى دولتى و شش 
دستگاه با حمایت خیران نیک اندیش و مجتمع فولاد مبارکه 
اصفهان بازسازى شــده و به چرخه عملیات امدادرسانى به 
بیماران و مصدومان بازگشته اســت.رئیس اورژانس پیش 

بیمارستانى استان اصفهان با اشاره به آمبولانس هاى در دست 
بازسازى، تصریح کرد: هم اکنون هفت دستگاه آمبولانس 
فرسوده در مرکز بازســازى آمبولانس ها در حال بازسازى 
است.وى با اشــاره به غیرفعال شــدن بعضى پایگاه هاى 
اورژانس به علت مشــکلات ناوگان آمبولانس، ادامه داد: 
هر آمبولانس، ماهانه به بیش از 300 مأموریت امدادرسانى 
اعزام مى شود و بازسازى و بازگشت به چرخه امدادرسانى هر 
یک از آنها، ضمن فعال سازى پایگاه هاى امدادى غیرفعال، 
تأثیر به سزایى در بهبود کیفیت ارائه خدمات اورژانس پیش 
بیمارســتانى به بیماران و مصدومان اورژانســى و افزایش 

رضایتمندى پرسنل اورژانس و امدادخواهان دارد.

مدیرکل ارتباطــات و امور بین الملل شــهردارى اصفهان 
گفت: در دیدار دوجانبه سفیر ترکمنستان در ایران با شهردار 
اصفهان، طرفین ضمن بررســى جزئیات برگزارى هفته 
فرهنگى ترکمنســتان در اصفهان، براى بررسى امضاى 
تفاهم نامه همکارى و توافقات خواهرخواندگى اصفهان با 
عشق آباد اقدام خواهند کرد.سیدعلى معرك نژاد در حاشیه 
دیدار سفیر ترکمنستان در ایران با شهردار اصفهان اظهار 
کرد: این مســئول دیپلمات براى دیدار با شهردار اصفهان 
و ارائه پیشــنهاد برگزارى هفته فرهنگى ترکمنســتان در 
اصفهان ابراز علاقه کرده بود که در راستاى دیپلماسى فعال 
مدیریت شهرى در این دوره، این جلسه امروز برنامه ریزى 

شد.وى با بیان اینکه پیشنهاد برگزارى برنامه هفته فرهنگى 
ترکمنستان در اصفهان توسط سفیر این کشور مطرح شد، 
افزود: در مجموع اگر توافقات دوجانبه حاصل شــود، این 
برنامه و رویداد فرهنگى ابتدا در نصف جهان و سپس در هفته 
فرهنگى اصفهان در آن کشور برگزار خواهد شد.وى گفت: 
اصفهان با توجه به ویژگى هاى منحصربه فرد، همواره مورد 
توجه کشورهاى دنیا است و مردم کشورها سعى داشته اند 
به شــهر اصفهان ســفر کنند و آن را ببینند، بر این اساس 
شهردارى اصفهان نیز سیاست دیپلماسى فعال فرهنگى-

اجتماعى را در مسیر پیش روى خود مورد تاکید قرار داده است 
و از اینگونه دیدارها به گرمى استقبال مى کند.

ضرورت بازسازى 85 
آمبولانس اورژانس اصفهان

برگزارى هفته فرهنگى 
ترکمنستان در اصفهان 

منشأ ریزگرد چند روز اخیر
مدیرکل مدیریت بحران استاندارى اصفهان گفت: وقوع 
توفان و خیزش گردوخاك از کانون هاى داخلى سـبب 
کاهش میدان دید در مناطق مختلف اسـتان اصفهان 
شده اسـت. منصور شیشـه فروش اظهار داشت: منشأ 
گرد و خـاك کانون هـاى داخلى در تـالاب بین المللى 
گاوخونى، مسیر خشک بسـتر زاینده رود و اراضى رها 
شده به علت کم آبى و خشکى است که با وزش باد گرد 

و خاك انتشار مى یابد.

حریق کارگاه خیاطى
 رئیـس اداره فرماندهـى عملیات و ارتباطات سـازمان 
آتش نشـانى و خدمـات ایمنـى شـهردارى اصفهان از 
حریق کارگاه خیاطـى و انبار پارچـه در خیابان مدرس 
خبر داد. محسن بگدلى ، اظهار کرد: ساعت 12:30 روز 
چهارشنبه دوازدهم مهرماه وقوع این حریق گزارش شد. 
وى افزود: آتش نشانان کانون حریق را که با دودگرفتگى 
شـدید همراه بود، شناسـایى و اطفا کردند. این حریق 

خسارت جانى نداشت.

زلزله فرخى بدون خسارت 
زمیـن لـرزه 4/1 ریشـترى محـدوده شـهر فرخى در 
شهرسـتان خوروبیابانک خسارتى نداشـت. این زمین 
لرزه  روز پنج شنبه 13 مهر در جنوب خوروبیابانک و شهر 

فرخى و در عمق 17 کیلومترى زمین رخ داد.

خبر

مریم محسنى
پژوهش ها نشان مى دهد طى سال هاى اخیر، 
نرخ ســزارین در ایران به طــور قابل توجهى 
کاهش یافته است. مطابق با آمارها، کاهش 
این نرخ به 5 درصد رســیده است. همچنین 
نرخ سزارین در بین مادرانى که در «سن اوج 
بارورى» یعنى 17 تا 35 سال بودند، 13 درصد 

کاهش پیداکرده است.
با تمام اینها بازهم نرخ سزارین در ایران بالا 
است. ســازمان جهانى بهداشت تخمین زده 
که حداکثر 5 تا 15 درصــد زایمان ها در هر 
کشورى نیاز  به ســزارین اجبارى ( به دلایل 
اورژانس هاى پزشــکى) دارد لذا این سازمان 
همین میزان را محدوده قابل قبول ســزارین 
اعلام کرده اســت. اما در تقریبــاً 50 درصد 
کشــورها ازجمله ایران، میزان سزارین بیش 
از 15 درصد اتفاق مى افتد و همین باعث شده 

که ایران در صدر قرار گیرد.
طبق گزارشى که سال 2010 میلادى منتشر 
شــد، میزان ســزارین در ایران 41/9 درصد 
کل زایمان ها اعلام شــده اســت! همچنین 
طبق گزارش وزیر بهداشت، آمار سزارین در 
شــهرهاى بزرگ بین 55 تا 60 درصد و در 
سطح کشور حدود 44 درصد است که نسبت 
به آمار جهان که 20 درصد است، رقم بسیار 

بالایى است. 
این آماردر اصفهان نیز سیر صعودى و بالایى 

را نشان مى دهد به طورى که این استان اکنون 
در میان اســتان هاى با نرخ سزارین بالا قرار 

دارد.
در همین رابطه زهرا جوانمردى، رئیس اداره 
مامایى معاونت درمان دانشگاه علوم پزشکى 
اصفهان گفته:آمار عمل جراحى سزارین در 
بیمارستان هاى زیرپوشــش این دانشگاه در 

استان در سال 1401 معادل 59 درصد است.
زهرا جوانمردى افزود: آمار سزارین در برخى 
استان ها ازجمله اصفهان با توجه به شرایطى 
ازجمله بافــت فرهنگى و اجتماعــى آنها از 

میانگین کشورى بالاتر است.
وى بابیان اینکه این آمار ســزارین در طول 
سال ها ایجادشده اســت، اظهار داشت: نباید 
انتظار داشت که آمار سزارین، فورى و در زمان 
کوتاهى کمتر شــود بلکه اقدام و برنامه هاى 
انجام شده به تدریج مى تواند این آمار را کاهش 

دهد.
طرح تحول سلامت از سال 93 به اجرا درآمد و 
از همان زمان اقدامات خوبى به ویژه در بخش 
زایمان طبیعى و افزایش ایــن نوع زایمان با 
حمایت هاى مالى وزارت بهداشت ایجاد شد. 
وزارت بهداشــت از همان زمان یعنى حدود 
هشت سال پیش زیرساخت هاى لازم براى 
اجراى آن را ایجاد کرد و این موضوع به کاهش 

سزارین ها در ایران و اصفهان کمک کرد. 
در کنار ایــن موضوع به گفتــه جوانمردى، 

رایگان شدن زایمان طبیعى عاملى انگیزشى 
در رغبت مادران باردار بــراى انجام  زایمان 

طبیعى شد. 
اما چرا در کل دنیــا، ایران در بخش زایمان با 

سزارین داراى آمار بالایى است؟
رئیس اداره مامایى معاونت درمان دانشــگاه 
علوم پزشــکى اصفهان، ترس از درد زایمان 
را باعث استقبال از روش ســزارین مى داند: 
«اکنون در فرهنگ جامعه و به ویژه در استان 
اصفهان بیشــتر گرایش به زایمان با روش 
سزارین دیده مى شود و این فرهنگ در طول 
چند سال ایجادشــده است و نمى توان انتظار 
داشت که طى دو یا سه ســال این فرهنگ 
تغییر یابد. نکته حائز اهمیت دیگر این است 
که برخى از مردم بر این باور هستند که نوزادى 
که از طریق زایمان طبیعى بــه دنیا بیاید، در 
آینده عوارض بیشترى براى او ایجاد مى شود 
ازجمله اینکه کودك ازنظر هوش در ســطح 
پایین ترى نسبت به کودکانى قرار مى گیرد که 
به صورت سزارین متولدشده اند که این باورى 

اشتباه است.»
البته تحقیقات نشــان مى دهد که عوارض 
زایمــان طبیعى، هم براى مــادر و هم براى 
فرزند بسیار پایین است و این گروه از کودکان 
از ضریب هوشى بالایى نیز برخوردار هستند؛ 
درحالى که زایمان به صورت سزارین براى مادر 
با عارضه چســبندگى هاى غیرطبیعى جفت 

همراه اســت که عاملى براى خونریزى هاى 
بسیار شدید بعد از زایمان است و هر چه تعداد 
زایمان سزارین ها بیشتر شــود احتمال بروز 
عارضه ها براى مادرانى که فرزندان خود را به 
روش سزارین زایمان  مى کند، بیشتر مى شود.

در بخش نامه هــاى اخیر وزارت بهداشــت 
ابلاغ شده مادرانى که یکبار سزارین شدند و 
یا در دفعات قبــل از آن نیز زایمان به صورت 

سزارین داشــته اند، با شــرایط علمى لازم 
مى توانند به صورت  طبیعى زایمان کنند،  البته 
همه این موارد مستلزم این است که در محیط 
و بیمارستانى مناسب که براى انجام این کار 
فراهم شده اســت حضور یابند تا عارضه اى 

براى مادران باردار به دنبال نداشته باشد.
بنا به گزارش سازمان بهداشت جهانى، پس 
از ایران رتبه دوم ســزارین با 53 درصد از آن 

برزیل است و کمترین میزان عمل سزارین به 
آفریقا و جنوب شرقى آسیا تعلق دارد که بین 

3تا 8 درصد برآورد شده است.
یک مقــام وزارت بهداشــت مى گوید ایران 
رتبــه نخســت عمــل ســزارین را در دنیا 
دارد و وزارت بهداشــت تــلاش مى کنــد 
تا بــراى ترغیب زنــان به زایمــان طبیعى

 فرهنگ سازى کند.

سزارین همچنان در اصفهان طرفدار دارد!

آگهى تغییرات
 شرکت سهامى خاص سیمرغ دشت فریدن به شناسه ملى 14004362246 
و شماره ثبت 1448 به استناد صورتجلسه مجمع عمومى عادى به طور فوق 
العاده مورخ 1401/08/18 تصمیمات ذیل اتخاذ شــد: آقاى رضا ارفعى به 
شماره ملى 5629715471 به سمت بازرس اصلى و آقاى آرش ایرانپور به 
شماره ملى 0064139298 به سمت بازرس على البدل تا پایان سال مالى 
انتخاب گردیدند اداره کل ثبت اســناد و املاك استان اصفهان مرجع ثبت 

شرکت ها و موسسات غیرتجارى فریدن (1576665)

آگهى تغییرات
 شرکت سهامى خاص صبا تامین آفاق به شناســه ملى 14007531557 و شماره 
ثبت 60303 به استناد صورتجلسه مجمع عمومى فوق العاده مورخ 1402/05/30 
تصمیمات ذیل اتخاذ شد: محل شرکت به آدرس استان اصفهان، شهرستان اصفهان، 
بخش مرکزى، شهر اصفهان، مفتح، کوچه شهید محسن مدرس غربى 68[5]، خیابان 
رشحه اصفهانى، پلاك 25، ســاختمان خلیج فارس، طبقه 4، واحد 16 به کد پستى: 
8156890186 تغییر یافت و ماده مربوطه در اساسنامه اصلاح گردید. اداره کل ثبت 
اسناد و املاك استان اصفهان اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجارى اصفهان 

(1577728)

آگهى تغییرات
 شرکت سهامى خاص تولیدى پمپ سواران به شناسه ملى 10260332290 و به شــماره ثبت 12199 به استناد صورتجلسه مجمع عمومى عادى بطور فوق 
العاده مورخ 1402/06/04 تصمیمات ذیل اتخاذ شد: -کیانا رحیمیان به شماره ملى 1274085861 به سمت نایب رئیس هیئت مدیره مجید رحیمیان به شماره 
ملى 1284592626 به سمت رئیس هیئت مدیره نیما عاملى به شماره ملى 2619652121 به ســمت مدیرعامل و به سمت عضو اصلى هیئت مدیره تا تاریخ 
1404/06/04 انتخاب گردیدند. -کلیه اوراق و اسناد مالى و تعهدات شرکت با امضا رئیس هیات مدیره و یا مدیرعامل هر یک به تنهایى و با مهر شرکت معتبر مى 
باشد. - مجید طالبى طادى به شماره ملى 1111432971 به سمت بازرس اصلى، مهشید ابراهیمى به شماره ملى 5100066199 به سمت بازرس على البدل براى 

مدت یکسال انتخاب گردیدند. اداره کل ثبت اسناد و املاك استان اصفهان اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجارى اصفهان (1576663)

آگهى تغییرات
 شرکت تعاونى کشاورزى گلخانه دهاقان و حومه به شناسه ملى 10260000890 و به شــماره ثبت 3 به استناد صورتجلسه هیئت مدیره مورخ 1401/08/15 و نامه شماره 1281 
مورخ 1402/6/5 اداره تعاون کار و رفاه اجتماعى دهاقان تصمیمات ذیل اتخاذ شد آقاى حسین افشارى به شماره ملى 1209877929 به سمت رئیس هیئت مدیره آقاى سید محمد 
حجازى دهاقانى به شماره ملى 5129604776 به سمت نایب رئیس هیئت مدیره آقاى غلامحسین امینى دهاقانى به شماره ملى 5129672402 به سمت مدیرعامل و عضو اصلى 
هیئت مدیره آقاى مطهر محمودى عطاآبادى به شماره ملى 5129943775 به سمت عضو اصلى هیئت مدیره محمد عبدالباقى به شماره ملى 5129856600 به سمت منشى هیئت 
مدیره تا تاریخ 1404/08/15انتخاب گردیدند. کلیه قراردادها و اسناد تعهد آور از قبیل چک، سفته و برات و اوراق بهادار با امضاى مدیرعامل و رئیس هیئت مدیره(حسین افشارى) 
و درغیاب رئیس هیئت مدیره با امضاى نائب رئیس هیئت مدیره (سید محمد حجازى)و مهر شرکت معتبر خواهدبود واوراق عادى با امضاء اقاى غلامحسین امینى (مدیرعامل) و مهر 

شرکت معتبر خواهد بود . اداره کل ثبت اسناد و املاك استان اصفهان مرجع ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجارى دهاقان (1577082)

آگهى تغییرات 
شرکت سهامى خاص شهد شیمى رازى به شناســه ملى 14007086776 و به شماره ثبت 1838 به اســتناد صورتجلسه هیئت مدیره مورخ 
1402/06/13 تصمیمات ذیل اتخاذ شد خانم زهره صابرى به شماره ملى 0534117406 به سمت مدیرعامل و عضو اصلى هیئت مدیره براى 
مدت دو سال آقاى سیدعلى بهشتى به شماره ملى 1283229331 به سمت نایب رئیس هیئت مدیره براى مدت دو سال آقاى محمدرضا آقابابائى 
به شماره ملى 5419145723 به سمت رئیس هیئت مدیره براى مدت دو ســال انتخاب گردیدند. کلیه اوراق و اسناد مالى و تعهدات شرکت با 
امضاء رئیس هیات مدیره ومدیر عامل منفردا همراه با مهر شرکت معتبر است. اداره کل ثبت اسناد و املاك استان اصفهان مرجع ثبت شرکت ها و 

موسسات غیرتجارى شهرضا (1577736)

تاسیس 
شرکت سهامى خاص نیلا درخشان ماندگار درتاریخ 1402/07/05 به شماره ثبت 75134 به شناسه ملى 14012601165 ثبت و امضا ذیل دفاترتکمیل 
گردیده که خلاصه آن به شرح زیر جهت اطلاع عموم آگهى میگردد. موضوع فعالیت :تولید و خرید و فروش، تولید و توزیع، صادرات و واردات کلیه کالاهاى 
مجاز بازرگانى، شرکت در کلیه همایشها و نمایشگاه هاى داخلى و خارجى، ترخیص کالا از گمرکات داخلى، انعقاد قرارداد با کلیه اشخاص حقیقى و حقوقى 
، اخذ و اعطاى شعب و نمایندگى شرکت هاى معتبر داخلى و خارجى، افتتاح انواع حساب در کلیه بانک ها و موسسات اعتبارى دولتى و خصوصى صرفا در 
راستاى موضوع فعالیت شرکت ، اخذ وام و اعتبارات مالى از بانک ها و موسسات مالى صرفا در راستاى موضوع شرکت، شرکت در کلیه مناقصات و مزایدات 
دولتى و خصوصى و پیمانها پس از اخذ مجوز لازم از مراجع ذیصلاح درصورت لزوم پس از اخذ مجوزهاى لازم از مراجع ذیربط مدت فعالیت : از تاریخ ثبت به 
مدت نامحدود مرکز اصلى : استان اصفهان، شهرستان اصفهان، بخش مرکزى، شهر اصفهان، بهارستان، کوچه بهار[19-96]، خیابان کاوه، پلاك 1146، 
طبقه 2 کدپستى 8196896556 سرمایه شخصیت حقوقى عبارت است از مبلغ 10,000,000,000 ریال نقدى منقسم به 100 سهم 100000000 
ریالى تعداد 100 سهم آن با نام عادى مبلغ 3500000000 ریال توسط موسسین طى گواهى بانکى شماره 03350210 مورخ 1402/06/27 نزد بانک 
صادرات ایران شعبه شاهین شهر با کد 1903502 پرداخت گردیده است والباقى در تعهد صاحبان سهام مى باشد اعضا هیئت مدیره آقاى محسن سلیمانى 
درچه به شماره ملى 1270156438 به سمت رئیس هیئت مدیره به مدت 2 سال آقاى منوچهر سلیمانى درچه به شماره ملى 1287124526 به سمت نایب 
رئیس هیئت مدیره به مدت 2 سال آقاى سیدمحمد هاشمى به شماره ملى 1288211597 به سمت مدیرعامل به مدت 2 سال و به سمت عضو اصلى هیئت 
مدیره به مدت 2 سال دارندگان حق امضا : کلیه اوراق و اسناد بهادار و تعهد آور شرکت از قبیل چک ، سفته ، بروات ، قراردادها عقود اسلامى و همچنین کلیه نامه 
هاى عادى و ادارى باامضاء مدیر عامل و رئیس هیئت مدیره متفقا همراه با مهر شرکت معتبر مى باشد اختیارات مدیر عامل : طبق اساسنامه بازرسان خانم 
لیلا مزیکى به شماره ملى 1249947960 به سمت بازرس اصلى به مدت 1 سال خانم مائده مومنى اسکندرى به شماره ملى 5100178442 به سمت 
بازرس على البدل به مدت 1 سال روزنامه کثیر الانتشار نصف جهان جهت درج آگهى هاى شرکت تعیین گردید. ثبت موضوع فعالیت مذکور به منزله اخذ و 

صدور پروانه فعالیت نمى باشد. اداره کل ثبت اسناد و املاك استان اصفهان اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجارى اصفهان (1577740)
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مرضیه غفاریان
سپاهان در حالى امشب در نقش جهان پذیراى 
برزیلى هــاى ایران خواهد بــود که همچنان 
حواشــى آخرین میزبانى اش در این ورزشگاه 
از الاتحاد عربستان نقل محافل ورزشى است؛ 
بااین حال، طلایى دوســتان اصفهانى خود را 
آماده کرده اند تا با حضور پرشور در نقش جهان 
ضیافت نیمه کاره هفته گذشته را تلافى کنند. 
طرفداران سپاهان امیدوارند که طلایى پوشان 

اصفهانى در مصاف با طلایى پوشان آبادانى به 
طلایى پوشان سعودى نشان دهند که بخت با 
آنها یار بوده که دوشنبه شــب این استادیوم را 

پیش از شروع بزم سپاهانى ها ترك کرده اند.
شــاگردان ژوزه مورایس اگرچه همچنان در 
بلاتکلیفى به ســر مى برنــد و نمى دانند که 
سرنوشت بازى لغو شده آنها در لیگ قهرمانان 
آسیا چه خواهد شد اما خوب مى دانند که فارغ 
از هر تصمیم که سران AFC درخصوص دیدار 

نماینده ایران بــا نماینده عربســتان بگیرند، 
ســپاهان علاوه بر نبرد در این میدان خارجى 
در فصل جارى باید در دو جبهه داخلى هم در 
برابر رقیبانش صف آرایى کند که نتیجه آن بازى 
آسیایى هیچ تأثیرى در نتایج دیدارهاى ارتش 
طلایى اصفهــان با تیم هــاى ایرانى نخواهد 

داشت.
بر همین اساس، ســپاهان که اسبش را براى 
قهرمانى در هر ســه آوردگاه زین کرده براى 

عقب نیافتادن از رقبا باید امشب تمام حواسش 
را معطوف به لیگ برتر و مصاف با تیم صنعت 
نفت کند. حریف آبادانى ســپاهانى ها در سه 
فصل گذشــته نه تنها موفق به غلبه بر طلایى 
پوشــان اصفهانى نشــده بلکه با توجه به 7 
باخت متوالى در کارنامــه برزیلى هاى ایران 
در تقابل هاى اخیرش با سپاهان، کفه ترازو در 
بازى هاى رودرروى این دو تیم به نفع شاگردان 

مورایس سنگینى مى کند.
با همه اینها و باوجود شکست ناپذیرى سپاهان 
در مصاف با صنعت نفت و همچنین 4 پیروزى 
متوالى این تیم اصفهانى در چهار بازى اى که 
در لیگ بیســت و سوم پشت ســر گذاشته اما 
نمى توان پیش از شنیدن صداى سوت داور به 
نشانه پایان رقابت شاگردان مورایس در هفته 
هفتم لیگ حکم به برترى سپاهان در مصاف 
با شاگردان عبدا... ویسى داد. جالب اینجاست 
که سپاهان در لیگ شانزدهم براى نخستین بار 
در تاریخ لیگ برتر و در زمانى که سکان هدایت 
طلایى پوشــان اصفهانى در دســتان همین 
سرمربى خوزستانى بود در نبرد با برزیلى هاى 

ایران متحمل باخت شد.
هیچ بعید نیســت همانطور کــه صنعت نفت 
آبادان پس از 16 دوره حضور در بالاترین سطح 
فوتبال باشگاهى کشور موفق به چشاندن طعم 
شکست به سپاهان شد حالا هم عزمش را جزم 
کرده باشد تا طلسم شکست ناپذیرى این تیم 
اصفهانى را پس از 3 دوره بشکند؛ با این تفاوت 

که این بار ویسى نقش فرماندهى اردوگاه رقیب 
سپاهان را برعهده دارد؛ اما این تیم خوزستانى 
هم نبایــد از این نکته غافل شــود که این بار 
سکان هدایت ســپاهان در دستان سکاندارى 
پرتغالى اســت که با توجه بــه کارنامه پربار و 
تجارب فراوانش در این زمینه بعید اســت به 
این راحتى ها میدان را به نفع رقیبش خالى کند.

علاوه بر اینها اینکه مورایــس تیم پر مهره و 
دست بازترى نســبت به همتاى جنوبى خود 
در تیم صنعت نفت دارد. بــه همه اینها اضافه 
کنید حضور شــهریار مغانلو و رامین رضاییان 
در سپاهان را که با گشودن سنگر برزیلى هاى 
ایران در بازى هاى گذشته نشان داده اند راه نفوذ 
به محوطه جریمه تیم رقیب و گلزنى به آنها را 
خوب بلدنــد. مهمتر از همــه اینکه خط آتش 
آتشین مورایس در بازى امشــب از مهاجمى 
بهره مى برد کــه پس از مدتهــا کش وقوس 
سرانجام پیش از بازى کذایى لغو شده این تیم 
با الاتحاد موفق به ثبت قرارداد با سپاهان شد و 
حالا انگیزه مضاعفى براى به آتش بستن دروازه 
رقباى تیمش دارد. عیسى آل کثیر که در دور 
رفت بازى هاى لیگ نوزدهم با پیراهن طلایى 
آبادانى ها و گلزنى به طلایى پوشان اصفهانى به 
آقاى گلى نیم فصل آن دوره از رقابت ها رسیده 
بود بدش نمى آید با گشودن دروازه تیم سابق 
خود در نخستین بازى اش در بیست و سومین 
دوره لیگ براى کسب کفش طلاى این بازى ها 

خیز بردارد.

سپاهان- صنعت نفت آبادان، امشب در نقش جهان

شاگردان مورایس به دنبال حفظ شکست ناپذیرى 
در مصاف با  برزیلى ها

شکست یاران جهانبخش
 در لیگ قهرمانان اروپا

  واکنش نیمار به تشویق شدنش در آزادی
صفحه رسمى وبسایت نیمار به تشویق این بازیکن در استادیوم آزادى واکنش نشان داد. فوق ستاره برزیلى پیش 
از آغاز بازى، حین مسابقه و پس از سوت پایان دیدار از سوى هواداران حاضر در استادیوم مود تشویق قرار گرفت. 
صفحه رسمى نیمار یک پست منتشر کرد که درآن آمده است: «هر روز این اتفاق نمى افتد که یک ورزشکار مورد 
تشویق هواداران حریف قرار بگیرد. تصادفى نیست که استعداد شما در چهار گوشه جهان شناخته شده و مورد 
احترام است. این نتیجه کار سخت، پیگیرى چالش ها و لذت بردن از انجام کارى است که دوست دارید؛ یعنى 

فوتبال بازى کردن! »

 بنزما برگشت
کریم بنزما پس از پشت سر گذاشتن دوران نقاهت، به تمرینات تیمش بازگشت. کریم بنزما ستاره فرانسوى الاتحاد 
به دلیل کشیدگى کشاله ران و همچنین ابتلا به ویروس کرونا نتوانست تیمش را در بازى هاى اخیر همراهى کند 
و حتى همراه تیم نیز به اصفهان نیامد و کارهاى درمانى را در جده پشت سر گذاشت. قرارداد کریم بنزما با الاتحاد، 
سالیانه 200 میلیون یورو خواهد بود تا او طى مدت 2 فصل حضور در این تیم شهر جده، 400 میلیون یورو دریافت 

کند که البته در صورت تمدید براى سال سوم، مبلغ آن از 600 میلیون یورو نیز عبور خواهد کرد.
 
 

  کنایه سنگین سرمربی پورتو  
سرخیو کونسیسائو، سرمربى پورتو، پس از بازى با بارسلونا با کنایه به عملکرد داوران واکنش نشان داد. پورتو در 
هفته دوم دور گروهى لیگ قهرمانان اروپا مقابل بارسلونا با نتیجه 1-0 شکست خورد. در این بازى صحنه برخورد 
ژول کنده، مدافع بارسا، با مهدى طارمى مشکوك به خطاى پنالتى بود اما داور دستور به ادامه بازى داد. سرخیو 
کونسیسائوگفت: واقعاً بازى خوبى انجام دادیم. داوران نیز باید از عملکرد خود خوشحال باشند. ما سرخورده و ناامید 
هستیم. این یک بازى بى رحمانه بود. قبلا هم یکى دو بار گفته بودم که ما مقابل فراتر از یک باشگاه بازى کردیم!

بانوى فرى استایل ایران در بازى هاى آسیایى رکورد اســکیت جهان را شکست. رومینا سالک روز پنجشنبه در 
ماده اسکیت فرى استایل با ثبت رکورد 254/4 صدم ثانیه توانست رکورد انفرادى جهان را بشکند. رومینا سالک 
اصفهانى در دیدار رده بندى اسکیت فرى استایل بازى هاى آسیایى هانگژو با تینگ یوئن به رقابت پرداخت و در 
حالى که مسابقه اول خود را با شکست پشت سرگذاشت در مسابقه دوم به پیروزى رسید و پس از شکست در مسابقه 
سوم نتوانست به مدال برنز برسد و چهارم شــد. ترانه احمدى دیگر اسکیت سوار اصفهانى هم در رشته اسکیت 
فرى استایل با حضور در فینال موفق به کسب مدال نقره شد تا  تعداد مدال هاى نقره اصفهان در تاریخ بازى هاى 

آسیایى به 20 مدال برسد احمدى تنها مدال نقره ایران را در اسکیت به دست آورد.

مدافع اسبق ذوب آهن به جمع خودروسازان پیوست. عبدا... حسینى پیش از شروع لیگ 21 از  نصف جهان
جمع گاندوها جدا شد. این مدافع مازنى در لیگ بیستم در 28 بازى که براى ذوب آهن زیر نظر مجتبى حسینى 
انجام داده بود 3 گل براى این تیم  اصفهانى به ثمر رسانده بود اما درحالى که هنوز یک فصل از قراردادش با 
ذوبى ها مانده بود همزمان با جدایى حسینى از ذوب و سکاندارى مهدى تارتار در این تیم اصفهانى به جمع 
پرشورهاى تبریز پیوست. حسینى در لیگ بیست و دوم هم با جدایى از تراکتور به مدت یک فصل به جمع 
ملوانان پیوست. این مدافع 33 ساله این بار و درحالى که سکان هدایت قوهاى سپید انزلى به تارتار رسیده به 

پایتخت کوچ کرد تا شاید بتواند تأثیرى در تقویت خط دفاعى تیم جوان رسول خطیبى داشته باشد.

تاریخ سازی بانوی اصفهانی مدافع اسبق گاندوها راهی تهران شد
نصف جهان
جمعگاندو
انجام داده
ذوبى ها مان
پرشورهاى
ملوانان پیو
پایتخت کو

مد

4694

در کروز پنجشنبه
کند. رومینا سالک 
ابت پرداخت و در 
شکست در مسابقه 
م در رشته اسکیت 
تاریخ بازى هاى  ر

تیم ملى والیبال ایران یک تورنمنت کابوس وار دیگر را پشــت سر مى گذارد. شکست 
مقابل تیم هاى پایین دستى در رنکینگ باعث شده والیبال ایران در آستانه از دست دادن 
سهمیه المپیک قرار بگیرد. نتایجى که باعث شد بهروز عطایى از هدایت تیم ملى والیبال 
استعفا بدهد. ناصر میرفخرایى که خودش از بازیکنان به نام و سابق تیم ملى والیبال ایران 
محسوب مى شود و حالا یکى از اعضاى مهم کمیته فنى فدراسیون است صحبت هاى 

مهمى را درباره بازگشت سعید معروف مطرح کرده که مى خوانید:
الان بزرگ ترین مشکل تیم ملى پاسور است و با این شرایط 
شما در کمیته فنى گفته بودید ســعید معروف را برگردانند اما 

مخالفت کردند؟
همینطور است.سطح آقاى معروف از نظر کارى با سایر بازیکنان متفاوت است و سطح 
مدیریت او هم در تیم متفاوت است. او پاســورى است که هم خوب پاس مى دهد و هم 
تیمش را خوب مدیریت مى کند. مگر براى برد نیاز به چند فاکتور است؟ آقاى عطایى در 
رسانه ملى نشست و گفت هر 50 سال باید یک بار این اتفاق به این شکل رخ بدهد که یک 

پاسور مثل سعید معروف بیاید.
آقاى عطایى گفته بودند اگر نیاز به برگشت سعید معروف باشد، 

ما استقبال مى کنیم.
چه کسى باید او را برگرداند؟ باید بنشینند و از او خواهش کنند بیاید.

پس شــما در در کمیته فنى مطرح کردید که ســعید معروف 
برگردد؟

صد درصد.
پاسخ چه بود؟

گفتند ما مى خواهیم پوست اندازى کنیم. این چه پوست اندازى بود؟ ببینید آقاى موسوى را 
هم نمى آوردند و به اصرار ما آوردند. آقاى عطایى که مى گوید 50 سال یک بار یک بازیکن 
مثل سعید معروف مى آید، چرا او را کنار گذاشت؟ من این موضوع را در جلسه هیئت رئیسه 

هم مطرح کردم.
*در حال حاضر بازیکنان دیگرى در سن و سال سعید معروف در تیم ملى حضور دارند اما 

تنها معروف که هنوز یکى از بهترین پاسور جهان است، مشکل داشت؟
دقیقاً. الان مگر پاسورهاى دنیا بچه هســتند؟ نکودا، پاسور ژاپن در دوره ما، 37 سالگى 
بهترین پاسور دنیا شد. آقاى عطایى نمى خواست آقاى معروف را بیاورد و حتى آقاى غفور 
هم دیدید که خداحافظى کرد و گفت من نمى آیم. ما چه دیدگاهى داشتیم؟ ما مى گفتیم 
گروه دیگرى باشــند و تیمى را تشــکیل بدهند که به این تیم هم کمک کنند و اگر یار 
مى خواهند، دو یار هم بدهد. اگر آقاى عطایى با این بازیکنان تعامل ندارد، شاید من ناصر 

میرفخرایى داشته باشم؛ خب من مى روم آقاى معروف را مى آورم.
فکر مى کنید آقاى معروف حاضر بود بیاید در تیم دوم بازى کند؟
تیم دوم نیست و فقط یک تیم دیگر است. شاید براى سهمیه المپیک آن تیم اعزام مى شد.

شما فکر مى کنید سعید معروف و امیر غفور به تیم ملى حاضر به 
بازگشت بودند اما تمایلى از این سمت نبود؟

من ندیدم کسى بگوید ما رفتیم با امیر غفور و سعید معروف صحبت کردیم. ممکن است 
زنگى زده باشند و یک بفرما بزنند اما این بازیکنان با بفرما نمى آیند و یک چارچوب دارد. اگر 

بخواهیم 
بازیکنى را بیاوریم، فدراسیون، هیئت رئیسه و کمیته 

فنى مى نشینند و مى گویند مى رویم دعوت مى کنیم و حرف هایش را گوش مى کنیم تا 
ببینیم چه مى گوید. اگر نخواهیم بیاوریم هزار بهانه مى گیریم؛ یا مى گوییم مى خواهیم 
پوست اندازى کنیم و یا هم مى گوییم هر 50 سال پاسورى مثل معروف مى آید و بعد من 

او را کنار مى گذارم! اصلا این صحبت ها همخوانى ندارد.

عطایی نمی  خواست سعید معروف برگردد

بخواهیم 
بازیکنى را بیاوریم، فدراسیون، هیئت رئیسه و کمیته 

شــب دوم از هفته دوم لیگ قهرمانان اروپا با دو بازى شــروع شد که در 
مهم ترین بازى روخى بلانکو در خانه، فاینورد را شکست داد.

شب دوم از دور دوم مرحله گروهى لیگ قهرمانان اروپا با پیروزى اتلتیکو 
مادرید و شاختار دونتسک پیگیرى شد.

اتلتیکو مادرید باز هم با درخشش آلوارو موراتا به یک پیروزى مهم رسید. در 
این بازى فاینورد دو بار از روخى بلانکو پیش افتاد اما موراتا و گریزمن کار را 
به تساوى کشاندند و در آغاز نیمه دوم موراتا بریس کرد و اتلتى موفق شد با 

نتیجه 3 بر 2 فاینورد را شکست دهد.
در این بازى علیرضا جهانبخش، ملى پوش ایرانى فاینورد که در بازى قبل 
مقابل سلتیک موفق به گلزنى براى تیمش شده بود کار را از روى نیمکت 
آغاز کرد و در دقیقه 78 و پس از مصدومیت زیروکى بالاخره فرصت به این 
ستاره ایرانى رسید. جهانبخش در این 12 دقیقه یک تکل موفق، یک دریبل 
موفق داشت و در دو دوئل به برترى رسید اما نتوانست تیمش را از شکست 

نجات دهد.
اتلتیکو با این پیروزى 4 امتیازى شد و یاران جهانبخش 3 امتیازى ماندند .

در گروه H هم رویال آنتورپ بلژیک در خانه با نتیجه 3 بر 2 مقابل شاختار 
دونتسک شکست خورد. آنتورپ ظرف 30 دقیقه 2 بار دروازه شاختار را باز 
کرد اما تیم اوکراینى موفق شد با 3 گل بازگشت خود را تکمیل کند و به اولین 

پیروزى خود در این گروه برسد.
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دریا قدرتى پور  
مجمع عمومى فوق العاده صاحبان ســهام شرکت  احیا سپاهان 
رأس ساعت 9 صبح روز یک شنبه  مورخ 9 مهر 1402 با حضور 
59/42 درصد از سهامداران  در ســالن اجتماعات تالار رودکى 

اصفهان برگزار گردید.
در این مجمع  دکتر شهشهانى پور در جایگاه رئیس مجمع،دکتر 
نورى ناظر، دکتر طهماســبى معاون مالى و منابع، سردار بابایى 
ناظر، دکتر مزدارانى منشى و اعتمادى فر به عنوان بازرس قانونى 

حاضر شدند.
در ابتداى جلســه  گزارش فعالیت هاى هیئت مدیره و ســپس 
گزارش حسابرس قانونى به سمع و نظر ســهامداران  حاضر در 

مجمع رسید.
بعد از اســتماع گزارش فعالیت هیئــت مدیره بــا اکثریت آراء 
سهامداران، تقسیم ســود نقدى به ازاى هر سهم 150 تومان به 

تصویب رسید.

على یوســف پور، رئیس هیئت مدیره شرکت با اشاره به تأسیس 
شرکت در 25 ســال پیش و نظر به اینکه اکثر ســهامداران این 
شرکت را جانبازان و ایثارگران تشکیل داده اند گفت: جانبازان و 
ایثارگران عزیز حق بزرگى بر گردن ما و ملت ما دارند چرا که آنها 
با وجود مشکلاتى که با آن دست و پنجه نرم مى کنند هرگز لب 

به گلایه نگشوده اند.
یوسف پور در ادامه سخنان خود افزود: شرکت احیا سپاهان با 25 
سال سابقه جزو 100 شرکت اول ایران و در رده نود وهفتمین از 
نظر شرکت کلان اقتصادى و از نظر معدنى در رده پنجم یا ششم 

قرار دارد. 
رئیس هیئت مدیره شرکت احیا سپاهان از زحمات هیئت مدیره 
گذشته و همچنین بنیانگذاران شرکت و کارکنان  که توانسته اند 
با زحمات بســیار  تا امروز همراه و همدل، دلسوزانه براى رشد و 

اهداف شرکت گام بردارند تشکر کرد.
وى در خصوص چشم انداز شــرکت احیا سپاهان گفت: ما براى 

رســیدن به افق هاى روشــن شــرکت، چهار مرحله را طراحى
 کرده ایم و یک هیئت با تجربه و متخصص  به روى این طرح ها 
در حال کار کردن هستند و طرح هاى فوق که در آن برنامه هاى 
راهبردى و کلان شرکت  تعریف شــده به سه دسته کوتاه مدت، 

میان مدت و بلند مدت تقسیم شده است.
یوسف پور هدف اصلى شرکت احیا سپاهان را براى تثبیت در سطح 
ملى خواند و یادآور شد: ما همه توان خود را به کار خواهیم گرفت تا 
بتوانیم  جایگاه شرکت احیا سپاهان را از رده 97 به رده  پنجاهمین 

به عنوان یک هلدینگ اقتصادى در کشور برسانیم. 
وى با طرح این سئوال که شــاید براى خیلى از سهامداران این 
ســئوال پیش بیاید که این کار تا چه حد مى تواند عملى شــود؟ 
ادامه داد: بنده اطمینــان مى دهم که عملى خواهد شــد. ما در 
مرحله اول با پیگیرى، اتخاذ تصمیمات هوشــمندانه در توسعه 
سرمایه گذارى ها، استخدام مدیران با تجربه وعالى رتبه کشور 
از دانشگاه هاى معتبر و با استفاده از توان نیروهاى جوان متعهد 
و دلسوز که در زمینه معدن، یا زمینه مهندسى ساختمان کار مى 
کنند شرکت را به اهداف طراحى شده خواهیم رساند و در چند سال 
آینده و در مرحله اول تصمیم داریم تا شرکت احیا سپاهان در رده 

پنجاهمین هلدینگ اقتصادى کشور بدرخشد.
یوسف پور، گام بعدى را تثبیت  شرکت احیا سپاهان در سطح ملى 
عنوان کرد و گفت: بعد از آن فعالیت در سطح منطقه کشورهاى 
همسایه مى باشد. امروز که بنده با شما صحبت مى کنم شرکت 
احیا سپاهان در مزایده سنگ آهن، غوریان ولایت هرات شرکت 
و برنده شده است و این خبر  توسط کشور افعانستان به ما داده شد 
که در آینده نزدیک جهت بستن قرار داد برنامه ریزى خواهیم کرد.

وى افزود: لازم به ذکر است یکسرى کشورها که شرایط همکارى 
دارند نیز از ما دعوت کرده اند لذا نیاز اســت وزارت خارجه نیز در 

خصوص موضوع همکارى و هماهنگى لازم را به عمل بیاورد.

 رئیس هیئت مدیره شرکت احیا سپاهان در ادامه سخنان خود در 
خصوص بحث معادن گفت: شرکت احیا سپاهان در معادن سنگ 
آهن، زغال سنگ، منگنز و ... هم اکنون فعالیت مى کند و سیاست 
مدیران شرکت این است که در تولید فلزهاى رنگى ،مس، طلا و 
دیگر فلزات وارد شویم. هم اکنون نیز قراردى با یکى از معادن در 
خراسان بسته شده که در حال حاضر مشغول اکتشاف هستیم و به 

نظر مى رسد ذخایر خوبى داشته باشد.
یوسف پور تصریح کرد: سیاســت هاى  جدید شرکت بر اساس 
منوّیات مقام معظم رهبرى که فرمودند «کارها را به مردم واگذار 
کنید» دیده شده چرا که امروز معادن بســیار زیادى هستند که 

دولتى یا شبه دولتى هســتند که به دلایلى بهره بردارى کمى از 
آنها مى شود لذا در تلاش هســتیم  که بتوانیم طى مذاکراتى با 
این شرکت هاى دولتى و شــبه دولتى، قرار دادهایى را در قالب 
پیمانکار یا شــراکت مالکیتى انجام داده و حوزه کار را در داخل 

کشور گسترش بدهیم.
یوسف پور در پاسخ به این سئوال که چشم انداز شرکت را براى 
آینده چگونه مــى بینید گفت: در معادن  عــلاوه بر تأمین  مواد 
معدنى و کنســتانتره در حال تحقیق و بررسى هستیم تا در گام 
بعدى در بحث گندله ســازى یا تولید شمش فولادى نیز بتوانیم 
برنامه ریزى کنیم و این یک خبر خوب براى سهام داران شرکت 

است.
وى  با اشــاره به بحث IT  شرکت گفت: متأســفانه  در گذشته 
شــرکت با یک عقب ماندگى در این زمینه رو به رو بوده اما  در 
آینده نزدیک کلیه قرار دادها بــا  آخرین فناورى هاى IT پیاده  و 

منعقد خواهد شد. 
یوسف پور در خصوص حضور در صحنه بین  المللى افزود: با توجه 
به جلسه اى که با وزارت خارجه داشتیم از ما دعوت کردند تا در 
کشورهاى آفریقایى حضور داشــته باشیم و به خصوص با توجه 
به سفر ریاست محترم جمهورى به آفریقا و آمریکاى لاتین فکر 
مى کنم مى توان برنامه هاى خوبى را برنامه ریزى کرد که البته 
این حضور  نیاز به بررسى و دقت داشته و ساز و کارهاى مختص 
به خود را مى طلبد. اگر ما بتوانیم در این کشورها سرمایه گذارى 
کنیم بدون شک این سرمایه گذارى  براى شرکت احیا سپاهان 

آینده خوبى را رقم خواهد زد.
رئیس هیئت مدیره شرکت  احیا ســپاهان در خصوص نگرانى 
بعضى از سهامداران در پى مشکلات گذشته این شرکت گفت: 
شاید بعضى از سهامداران نگران برخى اشــتباهات یا تخلفات 
صورت گرفته در گذشته باشند که از همینجا به آنها قول مى دهیم 
که از طریق مراجع قضایى و پیگیرى هایى که در حال انجام است 
هر گونه حقى که از سهام داران ضایع شده باشد با جدیت پیگیرى 

مى شود تا حق به حق دار برسد.
وى در پایان سخنان خود  یک بار دیگر  اشاره نمود که امیدواریم  
با اســتراتژى هاى در حال تدوین و استفاده از توان فنى مدیران 
متخصص، شایســته و با تجربه همچنین نیروهــاى جوان وبا 
همدلى کارکنان دلســوز و مجموعه  تصمیمات هوشمندانه در 
توسعه سرمایه گذارى و تلاش بى وقفه کلیه نیروهاى شرکت احیا 
سپاهان بتوانیم این شــرکت را از رده 97 به رده پنجاهم رسانده 

و به عنوان یکى از هلدینگ هاى اقتصادى کشور مطرح کنیم.

توسط رئیس هیئت مدیره شرکت احیا سپاهان در مجمع عمومى فوق العاده صاحبان سهام این شرکت تشریح شد؛

طراحى 4 مرحله براى دستیابى شرکت احیا سپاهان به افق هاى روشن 

آبفاى استان اصفهان با ارائه یک چالش، مرتبط با حوزه بهره بردارى و توسعه آب، 
در نخســتین دوره رقابت هاى هوش مصنوعى که همزمان با برگزارى پنجمین 

دوره اعطاى جایزه مصطفى برگزار گردید، شرکت کرد.
معاون منابع انســانى و تحقیقات آبفاى اســتان اصفهان با اعلام این خبر گفت: 
آبفاى استان اصفهان با چالش «خوشه بندى دمایى و تقویمى و استخراج رابطه 

هر خوشه با تغییرات الگوى مصرف  روزانه در طول سال با استفاده از تکنیک هاى 
هوش مصنوعى، با هدف پیش بینى تقاضاى آب میان مدت (7 روزه) در شــبکه 

هاى آبرسانى» در این رویداد شرکت نمود.
کاظم جعفرى با بیان اینکه رقابت هاى هوش مصنوعى (IAI) توسط بنیاد نخبگان 
اصفهان و در راســتاى به کارگیرى هوش مصنوعى در حل چالش ها و مســائل 
واحدهاى اقتصادى، مدیریتى، خدماتى و درمانى ویژه شهر اصفهان برگزار گردید، 
گفت: آبفاى استان اصفهان پس از بررسى هاى لازم این چالش را معرفى و براى 

شرکت کنندگان تبیین کرد.
وى در خصوص خروجى هاى مورد انتظار این چالش افزود: جدول ضریب تغییرات 
تقاضاى آب شــرب در مقابل تغییرات دما و پارامترهاى تقویمى مانند ایام هفته، 
مناسبت ها، تعطیلات و غیره نسبت به مقدار میانگین و همچنین پیش بینى میزان 
تقاضا بر اساس تقویم و دما براى یک شهر خاص در خروجى هاى ارائه شده این 

چالش مورد انتظار است.
معاون منابع انسانى و تحقیقات آبفاى اســتان اصفهان خاطر نشان ساخت: 50 
شرکت برتر ملى و بین المللى در حوزه هوش مصنوعى در رویداد جایزه مصطفى 
حضور داشــتند و آنهایى که در خصوص چالش هاى ارائه شــده راهکار دارند تا 
دهم مهر ماه فرصت دارند که در ســایت رقابت ها ثبت نام نموده و تا 15 آبان ماه 
راهکار پیشنهادى خود را ارائه نمایند؛ سپس تا 30 آبان نتایج ارزیابى راهکارهاى 

پیشنهادى برگزیده اعلام مى گردد.

مشارکت آبفا در رقابت هاى هوش مصنوعى 

آقا/خانم  مهدى جلالى  نظر به این که پرونده اتهامى شما در هیات بدوى رسیدگى به تخلفات ادارى کارمندان آموزش 
وپرورش استان اصفهان درحال  رسیدگى مى باشد .مقتضى است ، حداکثر به مدت 10روز از تاریخ نشر این آگهى  جهت 
دریافت برگ ابلاغ اتهام  به شماره 3586/ه/4  مورخ 1402/07/10   به کارگزینى اداره آموزش وپرورش فولادشهر مراجعه 
نمایید .بدیهى است پس از انقضاى مهلت مقرر وعدم مراجعه جهت تسلیم دفاعیه و مدارك مربوط برطبق ماده 81 آیین 

نامه اجرایى قانون رسیدگى به تخلفات ادارى اقدام خواهد شد . 

آقاى مهرشاد شفیعى نظر به این که پرونده اتهامى شما در هیات بدوى رسیدگى به تخلفات ادارى کارمندان آموزش 
وپرورش استان اصفهان مورد رسیدگى قرار گرفته ومنجر به صدور راى شماره 7157  مورخ 1402/06/09 گردیده 
است .مقتضى است ، حداکثر به مدت 30روز از تاریخ نشر این آگهى  جهت دریافت راى مذکور به کارگزینى اداره 

آموزش وپرورش فولادشهر مراجعه نمایید .
بدیهى است پس از انقضا مهلت مقرر، راى صادر ه وفق مقررات لازم الاجرا خواهد بود.
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